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Úvod 

Mimoriadna  služba  Williama  Branhama  bola  odpoveďou
Svätého  Ducha  na  proroctvá  Písma  v  Malachiášovi  4:5,6,  Lukášovi
17:30 a Zjavení 10:7. Táto celosvetová služba bola vrcholom mnohých
biblických proroctiev a pokračovaním práce Božej skrze Jeho Ducha v
tomto konečnom čase. Písmo hovorí, že táto služba pripraví ľudí pre
Druhý Príchod Ježiša Krista. Našou modlitbou je, aby Boh toto Slovo
urobil  životom  v  Tvojom  srdci,  keď  budeš  s  modlitbou  čítať  toto
posolstvo.

Preklad  anglického  originálu  je  urobený  len  s  takými
nevyhnutnými  zásahmi  do  textu,  ktoré  vyžaduje  preklad  hovoreného
slova do tlače, so snahou zachovať ráz prostého spôsobu vyjadrovania.

Hoci  bolo  pre  presnosť  prekladu  vynaložené  všetko  úsilie,
napriek  tomu  je  za  najvernejšiu  formu  záznamu  považovaný  audio
záznam v anglickom jazyku.

Viac ako 1100 kázní je dostupných v mnohých jazykoch.

Táto  kázeň  sa  smie  kopírovať  a  rozširovať,  pokiaľ  je  text
predstavený neskrátene, bezo zmien, a pokiaľ je distribuovaný zdarma.

Viac informácií nájdete na stránke:

www.vecerne-svetlo.sk
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* * * * * * *

--- Brožúra nie je na predaj ---

V slovenskom jazyku vydané v apríli 2021.

Text je verným opisom a prekladom zvukového záznamu. 

Ponúkame biblické materiály – knihy, brožúry, CD, DVD. 

Zásielky sú bezplatné. 

Kontakt:

email: info@vecerne-svetlo.sk
tel.: +421(0)911 178 730

Ďalšie informácie nájdete na stránke

www.vecerne-svetlo.sk
Poznaj  pravdu  a  pravda  ťa  vyslobodí
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No,  vy,  katolíci,  to  jediné,  čo  musíte  urobiť,  aby  ste  sa  stali
členmi, je prijať Ježiša Krista a byť zrodení z Ducha. Vy, baptisti, vy,
metodisti, presbyteriáni, luteráni, ktokoľvek ste, počúvajte. Nemyslite si,
že sa zastávam letničných.  Existuje  toľko letničných odpadlíkov ako v
akejkoľvek  inej  cirkvi.  Presne  tak.  Oni  prichádzajú  len  menom  a
vyznaním, to je celé. Ale vlastníctvo, oni to nemajú. Tak veru. Lebo keď
ste zrodení z Ducha, stávate sa novým stvorením, a Boh potom s vami
začína  konať  ako so synmi a potom ste vedení Duchom Božím. Bez
ohľadu na to, do akej organizácie patríte, to nie je... to je len svetský
poriadok,  ktorý  aj  tak  pominie.  Ale  či  ste  členmi  tohto  veľkého
tajomného Tela Kristovho? Ak nie, nech Ho len príjmete dnes večer, ako
skloníme svoje hlavy na chvíľu modlitby.
112 Zatiaľ  čo  teraz  premýšľame,  či  je  tu  niekto,  kto  by  chcel
zodvihnúť svoju ruku a povedať, „Bože, zdvíham svoju ruku ku Tebe.
Urob ma dnes večer členom tej Cirkvi. Daj mi to narodenie, ktoré mi
patrí.  Či  si  ma povolal,  Pane? Potom chcem byť  členom tej  Cirkvi.
Patrím  do  jednej  z  týchto  pozemských  organizácií,  ale  nemám  to
prežitie. Nemám tú moc vyháňať diablov a činiť tieto veci, ktoré si Ty
povedal, že budú nasledovať veriaceho. Ja som to ešte neprijal, Pane.
A Ty si povedal, že 'znamenia budú...' 'Budú' znamená, že Ty budeš.
Daj mi tú moc, Pane.“
113 Nech ťa Boh žehná. Nech ťa Boh žehná, teba a teba, všetkých,
ktorí máte zodvihnuté ruky. Nech vás Boh žehná a dá vám tú moc byť
členom tejto veľkej Cirkvi, Cirkvi Ježiša Krista. Ešte niekto, pred tým,
ako sa budeme modliť? Nech ťa Boh žehná, mladá pani. Nech ťa Boh
žehná, sestra. Nech ťa Boh žehná. Vidím aj vaše ruky tam vzadu. Nech
vás tam Boh žehná, vidím tvoju ruku, synu. Vidím aj tvoje ruky, brat.
Áno. Nech ťa Boh žehná, aj tvoju maličkú, to malé dievča. Nech vás
Pán žehná. Ešte niekto, pozdvihnite svoju ruku. Nech Boh žehná túto
sestru,  ktorá tu  sedí.  „Chcem byť  členom. Chcem mať Jeho Krv  na
sebe, ako dnes večer opustím túto budovu, aby som mohol odísť a môj
život by mohol kričať, 'Svätý Pánovi.'“ Nech ťa tam Boh žehná, synu.
Nech ti Boh udelí požehnania. Ešte niekto, pozdvihnete svoju ruku? Je
ešte niekto, kto povie, „Bože, buď mi milostivý“? Ak túžite pristúpiť k
oltáru na slovo modlitby, zatiaľ čo spievame túto pieseň, „Už poď, už
poď, ty, ktorý si zomdlený, už poď domov.“ Ak si nie ste istí ohľadom
svojho stavu, pozývam vás, aby ste prišli.

***
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Päť jednoznačných znakov pravej
cirkvi živého Boha

(FIVE DEFINITE IDENTIFICATIONS OF THE TRUE CHURCH 
OF THE LIVING GOD)

Toto posolstvo kázal brat William M. Branham v nedeľu večer 11.9.1960 v Jeffersonville, IN

1 Ďakujem,  brat  Neville.  Nech  ťa  Pán  žehná.  Je  to  istotne
privilégium byť tu dnes večer. Som tak šťastný, že Boh nám toto dovolil
urobiť. Trochu sa hanbím pred kamerami. Rád...  ale dobre, môžte ich
mať, je to v poriadku. Ja sa na ne dívam, som si ich vedomý a... To je v
poriadku,  dobre.  No,  je  tu  celkom  teplo.  Počuli  sme  dve  ohromné
posolstvá od Pána.
2 A myslel som si, že keď tu dnes večer vidím mnohých mojich
priateľov, ktorí  museli  dlho cestovať, aby sa sem dostali...  Niektorí z
nich sú až z Kentucky. Vidím tu brata Welch Evansa a jeho rodinu tu z
Tiftonu,  Georgie.  Stretol  som tu  ľudí  z  Kalifornie.  Sú  tu  aj  nejakí  z
Nemecka a z rôznych miest, ktorí prichádzajú na toto malé miesto, aby
slúžili Pánovi. A vidím tu sestru Nellie Coxovú. Myslím, že jej svokra a
ostatní  sú tu  tiež,  ktorí  sú asi  z  mnohých míľ  v  Kentucky,  Georgia,
niekde až v Tennessee, Ohio, mám tam svojich priateľov. Jeden priateľ
tu, brat Ted Dudley z Phoenixu, Arizony. Sú tu mnohí ďalší, ak by som
ich len mohol všetkých vymenovať, prišli, aby nás tu dnes navštívili. Asi
s  deväťdesiatimi  percentami  z  nich  som si  ani  nestihol  podať  ruku.
Vidím tu priateľov z Chicaga a zovšadiaľ. Koľkí z vás sú tu z mimo tohto
mesta, zodvihnite ruku. Asi deväťdesiat percent publika.

No, je tu veľa priateľov z rôznych cirkví po celej krajine.
3 Dnes ráno som dlho kázal  a modlil  sa za chorých až do pol
druhej,  takže  som trochu  zachrípnutý.  A musím teraz  nejakú  chvíľu
kázať, aby som zaradil vyššiu rýchlosť, ako tomu hovoríme.

Je tu brat Lee Vayle, podal som si s ním ruku, je to jeden z
mojich spolupracovníkov z baptistickej cirkvi v Ohio.

Si to ty, Ben? [„Amen.“] Ešte som ťa nepočul povedať „amen“,
inak by som ťa spoznal. Všetci poznajú brata Bena. A viem, že nie je z
tohto  mesta,  takže  neviem,  či...  Odkiaľ  si  teraz,  brat  Ben?  Borden,
Indiana.
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4 Sme radi,  že tu všetkých máme. Nebudem vás tu držať dlho
kvôli tým dlhým míľam, ktoré si ešte musíte odjazdiť. Želal by som si,
aby som vás mohol každého jedného zobrať k sebe domov. Myslím to
naozaj. Musím odchádzať asi o tretej, medzi treťou a štvrtou ráno, a bol
by som rád, keby som vás mohol  zobrať  so sebou. Vidím tu svojho
priateľa z Arkansasu a jeho ženu. Nie si ty ten človek, ktorý bol... ku
ktorému Pán nedávno prehovoril a povedal tieto veci? Myslel som si, že
áno. Ako sa pozerám dookola, vidím tu nových a starých priateľov. A tak
Boh pozná úmysly môjho srdca, že by som vás rád navštívil a vzal vás
k sebe domov a dobre sa s vami porozprával, ale jedného dňa to bude,
lebo budeme na mieste, kde nebudeme musieť hovoriť, „Ponáhľam sa.
Musím ísť ešte pre deti. Niekto je chorý.“ To bude v tom veľkom dni
všetko preč. Dúfam, že sa stretneme ešte viackrát.
5 No, je to môj úmysel, zatiaľ čo som tu a čakám na Pána, aby
som našiel svoj smer... No, v utorok budem potrebovať modlitby viac,
ako som ich doteraz vo svojom živote potreboval. Prosím vás, aby ste
sa  za  mňa  modlili.  Potrebujem  vaše  modlitby.  Istotne  sa  za  mňa
modlite. Smer, ktorým bude vietor v utorok fúkať, môže pre mňa, pre
cirkev  a  pre  vec  Kristovu  veľa  znamenať.  Takže sa  istotne  za  mňa
modlite.
6 No, dovtedy, kým to zistím, ktorým smerom mám ísť a čo mám
robiť, čakám na Pána. Počas tej doby budem tu v modlitebni, kážuc a
modliac  sa  za  chorých,  robiac  čokoľvek  môžem robiť.  Jedného  dňa
chceme, ak nás vláda nezastaví, chceme tu postaviť veľký zbor. Pekný
zbor,  kde  budeme  mať  kapacitu  pre  sediacich,  hlavné  poschodie,
balkón a tak ďalej, takže bude to naozaj pekná cirkev. Bude mať klímu,
aby ľudia mohli  sedieť v pohodlí a počúvať bohoslužbu – ak nám to
dovolia urobiť. Dúfame, že áno. No, modlite sa za nás.
7 A dnes večer budeme rozoberať  tému,  ktorú som dnes ráno
sľúbil,  ak  Pán dá,  že budeme dnes večer  preberať.  A bude to  viac
menej vyučovanie, je to kvôli môjmu hlasu. Chcem dnes večer hovoriť
na tému: „Päť jednoznačných znakov pravej cirkvi živého Boha.“  Päť
jednoznačných  potvrdení  pravdivej  cirkvi...  alebo  skôr  identifikácií
pravdivej cirkvi.
8 Ešte pred tým, ako budeme preberať túto veľkú a mocnú tému,
poprosím o slovo modlitby. Poprosím nášho pastora, brata Nevilleho,
aby prišiel a prehovoril modlitbu nad Slovom Božím, zatiaľ čo sa všetci
obrátime do sv. Matúša, 16. kapitoly, od 18. verša. Sv. Matúš 16:18,
zatiaľ čo sa brat Neville pomodlí modlitbu potechy.

PÄŤ JEDNOZNAČNÝCH ZNAKOV PRAVEJ CIRKVI ŽIVÉHO BOHA                       37

svätý, svätý Pánovi!“ Amen! Som tak rád, že o nej viem. Som tak rád,
že moje meno je v jej knihe; nie je tam zapísané kvôli mojej dobrote (nie
veru, v takom prípade by som sa tam nikdy nenachádzal) alebo vašou
dobrotou, ale dobrotou a milosťou Božou. Pred založením sveta boli
naše mená v Jeho knihe.
109 Čo je identifikáciou tejto Cirkvi? Čo má byť? Kým ona je? Čo to
je? Tá vyvolaná skupina. Kto ju založil? Ježiš Kristus; nie biskup, nie
katolícka cirkev, nie metodisti, nie Luther, nie Wesley. Nie veru. Kto ju
založil?  Ježiš  Kristus.  Čo je  jej  posolstvo? Pokánie,  vodný krst,  krst
Duchom Svätým,  Božské uzdravenie,  spasenie.  Ako  sa  staneme jej
členom? Tým, že sme do nej narodení. Môžeme sa bez toho dostať do
neba? Nie veru! Lebo tí, ktorí sú mŕtvi v Kristovi, tých Boh privedie so
Sebou  a  nikoho  iného,  okrem  tých,  ktorí  sú  mŕtvi  v  Kristovi.  Ježiš
prichádza  pre  tých,  ktorí  sú  mŕtvi  v  Kristovi.  Efežanom,  4.  kapitola
hovorí...  Nie, Galaťanom, myslím, že to je, 4. kapitola, hovorí, že „tí,
ktorí sú mŕtvi v Kristovi, tých Boh privedie so Sebou. Tí, ktorí sú mŕtvi v
Kristovi, tých Boh privedie so Sebou.“
110 No, z toho dôvodu je ona vyvolaná skupina, to tajomné Telo.
Kristus ju dal na poriadok. Pred tým, ako On zomrel, On hovoril o tom,
že  ona  príde.  Povedal,  „Ja  prídem  a  budem  Kráľom  nad  týmto
Kráľovstvom. Už len chvíľu a svet ma viac neuvidí; ale vy ma uvidíte.
Nebudete mať nič spoločné s kráľovstvom sveta.“

To  je  ten  dôvod,  prečo  sú  v  takom  zamiešaní,  nazvanom
„Babylon.“ Jeden hovorí, „No, chvála Bohu, som presbyterián.“ „Nech je
Boh požehnaný, ja som metodista.“  „Chvála Bohu, ja som...“  Chvála
Bohu,  ja  som  Kresťanom! Amen.  To je to.  Ako viem, že som? Tieto
znamenia nasledujú veriaceho. Vidíte, tam je váš občiansky preukaz.
Nie hovoriť, „Počkaj chvíľu, myslím, že tu mám preukaz obecenstva.“
Nie. Ja žiaden taký nemám. Môj je tam hore. Môžem stratiť ten, ktorý
mám tu; ale On mi povedal, pred tým, ako sa svet začal, že On mi dal
môj  občiansky  preukaz  –  každému,  ktorý  prichádza  do  tohto
Kráľovstva. Je uchovaný v nebi, takže záznamy sedia. Som tak rád.

Niekto povedal, „Hľadal som Boha, hľadal som Boha.“ To je v
protiklade s Bibliou. Je to Boh, ktorý ťa hľadá, nie ty, ktorý hľadáš Boha.
Boh chodil hore a dolu po záhrade Eden, kričiac, „Adam, kde si?“ Nie
Adam, ktorý kričal, „Bože, kde si?“ Bol to Boh, ktorý kričal, „Adam, kde
si?“
111 Ó, som tak rád, že som jej členom, vy nie? Som tak rád, za túto
veľkú Cirkev. Prepáčte, že som vás tu držal tak dlho. Ale veríte v túto
veľkú Cirkev? Veríte v ňu? Veríte, že to je to tajomné Telo?
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105 Keď Boh v Biblii, to Slovo v Genezis, Genezis 1, povedalo, „Na
počiatku Boh...,“ Vezmite to meno Boh v hebrejčine a pozrite sa, čo to
znamená.  Píše sa to  El,  Elah,  Elohim,  čo znamená „ten suverénny,
všedostačujúci,  ten silný.“  Predtým nebolo nič. Nebol žiaden vzduch,
žiadne hviezdy, žiadna vlhkosť, neexistovala žiadna atmosféra, neboli
žiadne atómy, neboli žiadne molekuly, nič tam pred tým nejestvovalo.
Bol  tam  len  Boh,  ten  večný.  A  v  Ňom  boli  tie  atribúty,  aby  bol
Spasiteľom, aby bol Otcom, aby bol Bohom. On vtedy ešte nebol Boh;
On bol Boh, ale nebolo tam nič iné, žiadne uctievanie. A tak Boh je
„objektom uctievania,“ a nebolo tam nič, čo by Ho uctievalo. Takže v
Ňom  boli  tie  atribúty,  aby  tým  bol  –  bol  Spasiteľom,  bol
Uzdravovateľom, aby bol všetkými týmito vecami, ktorými On je.
106 A tak tá prvá vec, ktorú On stvoril... No, niektorí z vás chcete
vedieť, čo s tým mojím príbehom z Genezis. Boh povedal,  „Stvorme
človeka.“ Tá prvá vec, ktorú On stvoril, boli anjeli, aby Ho uctievali, až
potom sa stal Bohom. Potom, keď povedal, „Stvorme človeka na náš
vlastný  obraz,“  čo  za  človeka  On  stvoril?  Duchovného  človeka.  A
potom, keď stvoril toho človeka, dal mu vládu. Potom stvoril človeka z
prachu zeme; potom on upadol. Potom sa stal Spasiteľom. Boh, potom
Spasiteľ.  Hriech  priviedol  chorobu;  potom  sa  stal  Uzdraviteľom.
Haleluja! Nič nešlo inak, ako malo, On vedel všetko pred tým, ako bol
vôbec  utvorený  svet.  On  vedel,  že  dnes  večer  budeme  mať  toto
zhromaždenie.  On  vedel  o  každom  komárovi  na  zemi  a  koľko  loja
vytvorí  a  koľkokrát  mihne  okom.  On  je  ten  večný  Boh.  On  vie  o
všetkom. Amen! Či nie ste dnes večer radi, že aj vaše meno je v tejto
Knihe?!
107 „Čo za nádherná myšlienka mi prichádza na myseľ o veľkom
strakatom vtákovi; a oni hovoria že aj jeho meno je zaznamenané na
stránkach Božieho Svätého Slova.“ Všetky ostatné vtáky sa okolo neho
zhromažďujú.  Všetci  ním pohŕdajú.  Čo bol  ten  strakatý  vták? Ja  sa
nezhodujem s tým človekom, ktorý povedal, že to bola chyba. Čo bol
ten strakatý vták v Biblii? Nebol to Izrael, ako povedali, že to bol. Bola
to  cirkev  Ježiša  Krista.  Lebo  obeť  za  hriech,  čo  oni  urobili?  Vzali
hrdličku, odťali jej hlavu, obrátili ju  dolu hlavou a vyliali jej krv na toho
živého  druha  a  vyslobodili  ho.  A ten  druh  zafŕkaný  krvou tej  druhej
hrdličky  letel nad  zemou  a  fŕkal,  ako  mával  krídlami.  A tá  krv  sa
rozlievala po zemi a kričala, „Svätý, svätý, svätý Pánovi. Svätý, svätý,
svätý Pánovi.“
108 Bol to predobraz Krista. A ten veľký strakatý vták je tá Cirkev,
ktorá  bola  zafŕkaná  Krvou  svojho  mŕtveho  druha,  Spasiteľa  Ježiša
Krista. A ona dnes prechádza svetom, máva krídlami kričiac,  „Svätý,
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[Brat Neville sa modlí. - pozn.prekl.] Amen. (Je toto najväčšia
hlasitosť, aká môže byť? Je to všetko? Je toto ten správny mikrofón?)
Počujete ma dobre? Aj tam vzadu ma počujete? V poriadku, dobre.
9 Chcel by som teraz čítať z knihy Matúša, šestnástej kapitoly a
osemnásteho verša. Začnem so sedemnástym veršom:

A Ježiš odpovedal  a  riekol  mu:  Blahoslavený si  Šimone,
synu Jonášov, lebo telo a krv ti toho nezjavili, ale môj Otec,
ktorý je v nebesiach.

A ja  ti  tiež  hovorím,  že si  ty  Peter,  Skala,  a  na tej  skale
zbudujem  svoju  cirkev,  a  nepremôžu  jej  ani  brány  ríše
smrti.

Nech Boh pridá požehnania do Svojho Slova.
10 To slovo „cirkev,“ zo všetkých týchto tém, o ktorých som sa dnes
večer rozhodol hovoriť, jedna z nich je, „Čo je cirkev? Kto ju zriadil? Čo
je jej posolstvom? Ako sa staneme jej členom? A môžeme ísť do neba
bez toho, aby sme v nej boli členom?“ No, každú z týchto vecí by sme
tu  mohli  hodiny  rozoberať,  hore  a  dolu,  ale  chcem  naraziť  len  na
niekoľko  fundamentálnych  bodov,  aby  som  ukázal,  čím  je  skutočná
cirkev. A chcem, aby ste mali pri sebe svoje Biblie.
11 No,  po prvé,  slovo cirkev znamená „tí  vyvolaní.“  Izrael  nebol
cirkvou Božou, pokiaľ boli v Egypte. Oni boli Božím ľudom. A potom,
keď ich Boh vyvolal z Egypta, stali sa cirkvou Božou, lebo boli vyvolaní.
A tak isto to zostalo aj dnes. To slovo cirkev znamená „tí vyvolaní,“ tí,
ktorí boli vyvolaní, oddelení, urobení inými.
12 Tak,  v  Starej  Zmluve sa známa cirkev  nazývala Kráľovstvom
Božím,  Božie  Kráľovstvo.  Beriem  to  z  chronológie  Biblie:  V  Starej
Zmluve bola cirkev nazvaná Kráľovstom Božím. Inými slovami, Boh je
Kráľom a cirkev je Jeho panstvom: Božie Kráľovstvo, v Starej Zmluve.

V Novej Zmluve sa to nazývalo „Mesiášska ríša.“ Ó, páči sa mi
to – mesiášska. V inom zmysle, Mesiášska ríša, kde Mesiáš vládne a
panuje.  Žiadne denominačné bariéry  ani  nič  také,  Mesiáš panuje vo
Svojej ríši! Či to nie je nádherné takto o tom pomyslieť? Mesiášska ríša.
Z toho dôvodu, cirkev nie je organizácia, cirkev nie je zhromaždenie
ľudí. Cirkev je ľud Boží, ktorí boli vyvolaní zo sveta, aby slúžili v inom
Kráľovstve.
13 Toto by stálo za zmienku. Pred pár mesiacmi som so ženou išiel
do obchodného centra. A našli sme tam niečo zvláštne. Na ulici bola
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žena, ktorá mala na sebe sukňu. Asi tomu neuveríte, ale naozaj sme
takú našli. A žena mi povedala, „Ó, pozri sa na to.“

Povedal som, „Musí byť kresťanka. Je celkom iná.“ Je to hanba.

A potom povstala  otázka,  „Prečo  to  tak  je,  Bill,  že  my,  ako
kresťania  s  touto  vierou,  v  ktorej  veríme,  prečo takto  presviedčame
naše ženy, aby sa tak obliekali a správali sa tým spôsobom? Či to ľudia
v iných zboroch nerobia? Oni nosia také nemorálne oblečenie, prečo to
tak je? A nemohol by si na nich povedať, že sú nemorálne.“

Povedal som, „To je pravda, ja nemôžem nikoho posudzovať.
Ale keď sa na ne pozriem, 'podľa ich ovocia ich poznáte'. Oni nemusia
ten  zločin  skutočne  spáchať,  ale  je  to  ten  duch  na  nich,  ktorý  ich
privádza do nemorálnosti.“
14 No, Ježiš povedal, „Ktokoľvek sa pozrie na ženu so žiadosťou,
už s ňou vo svojom srdci spáchal cudzoložstvo.“ No, keď sa ten hriešnik
musí zodpovedať za spáchanie cudzoložstva, kto bude ten vinný? Tá
žena sa odhalila. Môžeš byť čistá ako ľalia, čo sa týka cnosti, ale ak si
sa  takýmto  nemorálnym spôsobom ukazovala  pred ľuďmi,  aj  keď  si
nevinná toho skutku, zapríčinila si, že nejaký muž o tebe rozmýšľal v
zlom, vtedy je to tvoja chyba. Ježiš povedal, že budeš vinná spáchania
cudzoložstva a cudzoložnica nikdy nevstúpi do neba.
15 Ako cestujem po svete,  zisťujem, že každý národ má svojho
ducha. A všetky národy sú ovládané diablom. Všetky vlády sú ovládané
diablom. Biblia tak hovorí. Oni bojujú, vedú vojny a budú to tak robiť, až
kým  Ježiš  nepríde;  a  On  potom  ustanoví Kráľovstvo,  kde  nebude
žiadna  vojna.  Ale  satan  povedal  priamo  do  tváre  Ježiša  Krista,  že
všetky kráľovstvá sveta patria jemu a bude si s nimi robiť, čo chce. A oni
sú všetci  satanovými  nástrojmi.  Satanove kráľovstvá.  Satan povedal
Ježišovi, „Dám ti ich, ak sa predo mnou pokloníš a budeš ma uctievať.“

Ježiš vedel, že On ich zdedí v Miléniu, tak mu povedal, „Choď
odtiaľto, satan!“ On vedel, že Boh Mu dá všetky kráľovstvá a budú Jeho
a budú jedným Kráľovstvom.
16 Keď idete  do  Nemecka,  nachádzate  nemeckého ducha.  Keď
idete  do  Anglicka,  nachádzate  anglického  ducha.  Keď  idete  do
Švédska,  nachádzate  švédskeho  ducha.  Keď  idete  do  Francúzska,
nachádzate francúzskeho ducha. Keď prídete do Ameriky, nachádzate
amerického ducha.

Nedávno som sa zastavil  v San Angelo v Ríme a chcel som
vidieť  katakomby.  A  na  moje  prekvapenie  a  pokarhanie,  ako  pre
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Nech je požehnaný Boh a Otec nášho Pána Ježiša Krista,
ktorý  nás  všetkých  požehnal  svojimi  duchovnými
požehnaniami v ponebeských miestach v Kristu Ježišovi:

Ako to On urobil? Čo On urobil? Oni sa dostali k Jordánu, prešli
do zasľúbenej zeme a boli  posadení  do  ponebeských miest v Kristu
Ježišovi. Tu to je, „Požehnal nás spolu s ponebeskými požehnaniami,“
učenie Slova, ako Cirkev, tých vyvolaných, ktorí sú v Kristu Ježišovi,
ako tu sedíme v ponebeských miestach, ako Cirkev, keď sme zrodení v
Kristu Ježišovi. Tí svätí, vyvolaní. Ó! Niekto, koho môžete niečo učiť!
On mal toľko problémov s Korinťanmi, ale nie s touto cirkvou. Mohol ich
vyučovať veľké veci. V poriadku.
103

Nech je požehnaný Boh a Otec nášho Pána Ježiša Krista,
ktorý nás požehnal so všetkými (Pamätáte si moje posledné
dve  kázne?) duchovnými  požehnaniami  v  ponebeských
miestach v Kristovi:

Podľa  (Počúvajte, nech vás toto šokuje!) podľa toho, ako si
nás vyvolil v Ňom (v poslednom prebudení? Či som to dobre
prečítal?)...  Podľa  toho,  ako  si  nás  vyvolil  v  Sebe  pred
založením sveta (pred svetom, pozrite sem), pred založením
sveta, aby sme boli svätí a bez poškvrny pred ním v láske:

P-r-e-d-u-r-č-i-a-c...

Čo sme urobili  my? Nič. Ja hľadím na to, čo On urobil. Kedy
On...? Vyvolil nás, vložil naše mená do Svojej knihy, do Jeho cirkevnej
knihy,  aby sme boli  členmi tohto tajomného  Tela pred tým, ako svet
vôbec začal.

A predurčil  nás  ku adopcii  detí  skrze Ježiša Krista sebe
samému, podľa Jeho vlastnej dobrej vôle,

104 Fú! Musíš byť v tej Cirkvi, brat, ak to raz dosiahneš, lebo On si
prichádza pre Cirkev. Čo za Cirkev? Cirkev, ktorá je bez poškvrny, bez
vrásky! Ako tým môžeme byť? Tým, že sme mŕtvi v Kristovi, pokrstení
Duchom  Svätým  do  Jeho  tajomného  Tela  a  zmierenie  krvi  Syna
Božieho tam pre nás leží každú hodinu dňa! Sme nájdení nevinní, to je
tá Cirkev, bez vrásky a poškvrny. On vyvolil nás v Ňom a zapísal naše
mená do Jeho knihy.  Biblia  povedala,  že „Ježiš  Kristus bol  Baránok
zabitý (Pred tisíc deväťsto rokmi? Ako dávno?), Baránok zabitý spred
založenia sveta.“
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99 Boh je ten jediný, ktorý je večný. A preto sme časťou Boha, keď
príjmeme Jeho život. Ježiš povedal, „Dávam im večný život.“ To grécke
slovo tu je Zoe, čo znamená „Boží vlastný život.“ A ten jediný spôsob,
akým môžete znovu žiť, je mať večný život, ktorý je Boží život – lebo
tvoj život zahynie. Ale Jeho život znovu povstane, lebo Boh je večný. A
ak  máš  večný  život,  nemôžeš  zomrieť  o  nič  viac,  ako  môže  Boh
zomrieť. „Ten, ktorý vo Mňa verí, má večný život a Ja ho vzkriesim v ten
posledný deň.“ Znovu ho vzkriesim. Ten večný život, ktorý je v ňom, ho
vzkriesi.
100 Čiže  môžeme  sa  dostať  do  neba  bez  toho,  aby  sme  boli  v
Cirkvi?  Vy  nemôžete  byť  v  Cirkvi,  pokiaľ  nie  ste  znovuzrodení.
Nemôžete  ísť  do  neba,  pokiaľ  nie  ste  znovuzrodení.  Ak  ste
znovuzrodení, ste v Cirkvi. Nemôžete ísť do neba, pokiaľ nie ste členom
tejto Cirkvi. A nemôžete byť jej členom, pokiaľ do nej nie ste narodení.

Dovoľte  mi  trochu  vás  teraz  zatlačiť.  Nemôžete  byť  členom,
pokiaľ vás Boh nepovolal, aby ste ním boli. No, akí šťastní by ste za to
mali byť. Lebo ste boli predurčení pred založením sveta a vaše meno
(ó!), vaše mená boli zapísané v Baránkovej knihe života, v knihe Cirkvi,
pred  založením  sveta!  To  je  Biblia.  Biblia  hovorí,  že  antikrist,
organizácia a katolícka cirkev s ostatnými organizáciami po celej tvári
zeme zvedú mená tých, ktorí neboli zapísaní v Baránkovej knihe života
pred založením sveta. Ježiš povedal, „Všetkých, ktorých Mi Otec dal, ku
Mne prídu.“ To je Jeho vlastné Slovo. Nie to, čo si ty vykonal, ale to, čo
On vykonal.
101 Venujme sa tomu chvíľu. Obráťme sa do Efežanom, 1. kapitoly,
len rýchlo. Počúvajte to, toto je Pavol. No, on musel ísť s touto cirkvou
do dokonalosti. Pavol toto adresuje Kresťanom. Koľko je tu Kresťanov,
zodvihnite ruky. V poriadku. Toto teraz nie je pre malé deti, toto je pre
tých,  ktorí  môžu jesť  mäso.  No,  prvá kapitola,  sledujte,  komu to on
adresuje.

Pavol,  apoštol  Ježiša  Krista  vôľou  Božou  (nie  ordináciou
biskupa, nie organizáciou), apoštol (ten, ktorý je poslaný vôľou
Božou),  svätým (to  sú  tí  posvätení  alebo  svätí),  ktorí  sú  v
Efeze a... verní v Kristu Ježišovi;

Komu to  on  adresuje?  Tým,  ktorí  sú  už  v  Cirkvi.  Keď  ste v
Cirkvi, ste v Jeho Tele. Je to pravda? Potom ste členmi Cirkvi.
102

Milosť  vám a pokoj  od Boha nášho Otca a  Pána Ježiša
Krista.
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Američana, keď som tam stál pred bránou do tej katakomby, ako sa tam
vstupuje, bolo tam napísané, „Americké ženy: prosíme vás, aby ste sa
pred vstupom obliekli a uctili mŕtvych.“ Keď národ klesne tak nízko, je to
hrozné – keď sa dostaneme do takého miesta. A tak vidíte, lebo...
17 Raz som sa opýtal jednej ženy, „Ste kresťanka?“

Ona povedala,  „Som Američanka, takže jasné, že áno.“  To s
tým nemá nič spoločné.

Brat Bosworth sa raz jednej opýtal, „Si kresťanka, sestra?“

Ona  povedala,  „Hovorím  ti,  že  každý  večer  si  zapaľujem
sviečku.“  Akoby  to  malo  niečo  spoločné  s  kresťanstvom,  zapaľovať
sviečky.  Kresťanstvo  nepozostáva  z  takých  vecí.  A  cirkev  Božia
nepozostáva z ničoho takého.
18 No, čo robí tie ženy... My nikdy nenútime ženy, aby to robili. My
nikdy  nenútime  mužov,  aby  nepili,  aby  nenadávali.  My  len  kážeme
Evanjelium  a  predkladáme  vzor  Biblie.  Mnohí  ľudia,  ktorí  prídu  do
letničnej viery a viery svätosti  a prichádzajú a vyznávajú, že tým sú,
pričom to nie je v ich srdci; mnoho žien robí to isté. My im nehovoríme,
že to musia robiť, my im len predkladáme ten vzor. Povedzte im to, čo
hovorí Biblia, a ak sú zrodení z nebeského Ducha, potom už ich duch
nie je viac poameričtený, ponemčený, ale je nebeský, kde kráľovstvo
Božie... lebo sme v inom Kráľovstve, Kráľovstve Božom, kde jestvuje
slušnosť, svätosť a moc.
19 Máme  prístup  k  nášmu  Kráľovi.  Máme  s  Ním  rozhovor,
kedykoľvek  Ho  chceme  zavolať.  Nemáme  žiadnych  prostredníkov,
žiadnych sprostredkovateľov medzi Kráľom a nami, len jedného človeka
Krista Ježiša. A tak my žijeme v Kráľovstve. A v chronológii Biblie sa to
nazýva „Mesiášske kráľovstvo.“  Inými  slovami,  kde Mesiáš  vládne v
každom  živote  v  Jeho  panstve,  vládne  nad  životmi  Svojho  ľudu,
vyvolaného ľudu z každej cesty života, zhromažďuje ich do skupiny a
nazýva  to  Svojou  „cirkvou“  alebo  Svojimi  „vyvolanými.“  Nie  je  to
nádherné?
20 No,  Izrael  bol  „ľudom“  Božím,  dokiaľ  (nachádzame  to  v
Skutkoch 7:38, ak si to zapisujete), neboli nazvaní „cirkvou“ Božou, lebo
boli Bohom vyvolaní z Egypta, von zo sveta, von z ostatných cirkví, von
z ostatných náboženstiev, aby sami kráčali s Bohom.

A s dnešnou cirkvou Božou je to to isté. Vyvolaní zo všetkého,
čo  je  vo  svete,  vyvolaní  z  každého  náboženského kultu,  vyvolaní  z
každej  náboženskej  denominácie,  vyvolaní  z  každej  náboženskej
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organizácie,  aby kráčali  s  Bohom; nie sú ovládaní  biskupom, ale  sú
ovládaní  Kristom v  tomto  Mesiášskom kráľovstve,  v  ktorom  žijeme.
Kristus je ten Kráľ. Kristus je ten pravý.
21 No, Kristus je hlavou tohto, Kristus je hlavou tohto Mesiášskeho
kráľovstva. A vy nemôžete zorganizovať Kráľovstvo, v ktorom je Kristus
hlavou. Nemôžete urobiť z Kráľovstva denomináciu, v ktorej je Kristus
hlavou. Lebo Kristus je Kráľ a nemôžete vziať intelekt človeka a urobiť z
toho  organizáciu,  v  ktorej  bude  Kristus  vládnuť.  Z  toho  dôvodu,
akákoľvek spoločnosť, akýkoľvek ľud, akákoľvek skupina ľudí, ktorá sa
snaží zorganizovať Kráľovstvo Božie, ide v protiklade s Kráľom. A ak
idú v protiklade s Kráľom, bude to proti Kráľovi. A ak to je proti Kráľovi,
potom to je antikrist. To je celkom drsné. Keby som len mal o niečo viac
hlasu, aby som to mohol vyjasniť. Je to antikrist. A ak so mnou ešte pár
minút vydržíte, dokážem vám to. Duch antikrista sa snaží vziať ľudí a
zavolať  ich  z  organizácie  do  organizácie,  dať  ich  dokopy,  čo  nikdy
nebola vôľa Božia. A ľudia sa vždy so mnou hádali, lebo som tak tvrdo
útočil na organizácie. To nie sú tí ľudia tu, do ktorých udieram, je to ten
dominantný duch, ktorý spôsobuje, že ľudia si myslia, „My sme tí hlavní
ľudia!“
22 Boží  ľud  je  Jeho  vyvolaný  ľud.  Verím,  že  takí  sú  v  každej
denominácii. Mohli by byť katolíci, môžu byť protestanti, môžu byť Židia,
môžu byť z akejkoľvek cirkvi. Ale tá skutočná cirkev je to tajomné telo
Ježiša Krista.

No, nemôžete zorganizovať  tajomné telo  Kristovo.  No, každá
osoba, ktorá prichádza ku Kristovi (vychádza zo sveta, prichádza do
Krista) prichádza do Jeho tajomného Tela. A stávate sa údom toho Tela,
keď  ste  privedení  do  tejto  Cirkvi,  vyvolaní  a  pokrstení  do  tohto
tajomného Tela. Rozumiete? Nie metodisti, nie baptisti, nie letniční, nie
nazaréni, nie pútnici svätosti, nie katolíci; ale to Telo Ježiša Krista. Za
chvíľu  pôjdeme  do  toho  trochu  hlbšie  v  ďalších  otázkach,  ako  sa
dostávame do tých hlbších častí toho. Ale to Telo Kristovo je tá cirkev. 
23 On to  prirovnával  v  mnohých podobenstvách ako manžela  a
manželku. On volá Cirkev „Nevestou.“ A nevesta a ženích už nie sú viac
dvaja ľudia.  Sú jeden. Ona je telom jeho tela a kosť z jeho kosti.  A
potom,  keď  sú  muž  alebo  žena  povolaní  do  toho  tajomného  Tela
Kristovho skrze Ducha Svätého, stávajú sa plným členom jeho Tela,
keď  sú  naplnení  Duchom  Svätým;  lebo  Boh  vzal  Ducha  z  Krista,
vzkriesil Jeho Telo a umiestnil Ho na Jeho trón a poslal späť Ducha
Svätého, aby vytvoril tajomné Telo Kristovo, ktoré bude zjednotené na
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vstúpiť  do  Kráľovstva  nebeského,  nemôže  Kráľovstvo  nebeské  ani
vidieť.“ A tak ak ste narodení z vody a Ducha, ste v cirkvi. Ak nie ste
zrodení  z  vody  a  Ducha,  potom nie  ste  v  cirkvi  a  nemôžete  vidieť
nebeské kráľovstvo. Dáva vám to zmysel? Presne tak to je.
96 No, vedeli ste, že... Poviete, „No, brat Branham, ja verím (no,
počúvajte), ale nikdy som neprijal Ducha Svätého.“ No, ty potom ešte
neveríš. Ty len veríš pre vieru. Máš nádej. Lebo v 1. Korinťanom, v 12.
kapitole a 3.  verši,  poďme tam na chvíľu,  keď sme ešte pri  tom, ak
chcete. 1. Korinťanom 12, 12. kapitola a 3. verš, obrátime sa tam len na
chvíľu a prečítame to a zistíme, čo má v tomto pre nás Pán pripravené.
1. Korinťanom 12, v poriadku, 3. verš:

Preto vám oznamujem, že nikto hovoriac v Duchu Božom
nezlorečí Ježišovi anatema. A nikto nemôže povedať: Pán
Ježiš, okrem v Svätom Duchu.

97 Neviete o tom nič, pokiaľ ste neprijali Ducha Svätého. Poviete,
„Prijímam Ježiša  Krista  ako svojho  osobného Spasiteľa.“  Či  si  prijal
Ducha  Svätého,  odkedy  si  uveril?  Ak  nie,  potom  Ho  ani  nemôžeš
nazvať  Pánom;  lebo On pre  teba nie  je  Pánom,  ale  len  historickou
bytosťou, ktorú  si  vierou prijal. Ale keď On k  tebe  príde skrze Ducha
Svätého, On je  tvojím  Pánom. Nikto nemôže nazvať Ježiša „Pánom,“
len skrze Ducha Svätého. Pokiaľ nie ste zrodení z Ducha Božieho a
Duch  Svätý  nie  je  vo  vás...  Potom  ak  ste,  ste  narodení  do  tohto
Kráľovstva a ste časťou cirkvi. Ste jednými z tých vyvolaných. Vidíte to?
V poriadku.
98 Môže život  povstať  z  kukurice,  ak  tá  kukurica  nemá v  sebe
život? Ak je zrnko kukurice zasadené do zeme... jedno je oplodnené a
to druhé nie. A potom to, ktoré nie je  oplodnené, môže to znovu žiť?
Určite nie. Nič v tom nie je. Hoci materiálne, ono  môže mať rovnako
dobré  kukuričné  lupienky  ako  to  druhé.  Bude  z  toho  tak  isto  dobrý
kukuričný  chlieb  ako  z  toho  druhého.  Bude  to  na  poličke  vyzerať
rovnako  dobre  ako  to  druhé.  Ale  ak  to  v  sebe  nemá  žiaden  život,
nemôže to znovu povstať.

Človek, ktorý je dobrým človekom, môže byť tak dobrým členom
cirkvi,  ako  je  nejaký  Kresťan.  Nejaký  človek  môže  byť  dobrým
človekom, môže byť rovnako dobrým občanom ako nejaký Kresťan –
dobrý človek, morálny človek. Ale keď zomrie, to je všetko; pokiaľ nie je
znovuzrodený z Ducha Božieho. Lebo všetko, čo má začiatok, má aj
koniec.
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Lebo vy ste všetci deti Božie skrze vieru v Krista Ježiša.

Lebo tí,  ktorí  ste boli  pokrstení  do Krista,  ste si  obliekli
Krista.

Nie je ani Žid ani Grék, nie je ani zviazaný ani slobodný, nie
je ani muž ani žena: lebo všetci ste jedno v Kristu Ježišovi.

Ako  sa  dostaneme  do  tohto  Tela,  ako  sme  to  dokázali?
Pokrstení skrze Ducha Svätého do Tela Krista Ježiša.
93 No,  ďalšia  vec,  ktorá  je  zahrnutá  v  posolstve  cirkvi,  ako  sa
dostaneme do cirkvi, je skrze posvätenie. A posvätenie, Židom 13:12 a
13,  „Ježiš  trpel  vonku  za  bránami,  aby  mohol  ľudí  posvätiť  Svojou
vlastnou Krvou.“

No,  Efežanom,  obráťme  sa  tam  a  ešte  toto  prečítajme.
Efežanom 5:25, už len rýchlo. Efežanom 5 a verš 25. V poriadku, tu to
máme, 5:25. Nie, stále to tu mám zle. Nezapísal som si to tu dobre.
Moment. A tak, kazatelia a kňazi... Ó, áno. Len pred chvíľou som si to tu
rýchlo zapísal, tak som to asi... Ó, mám tu zlú stranu. Amen. Áno. V
poriadku.
94 Židom 13:12, „Ježiš trpel vonku za bránou, aby mohol posvätiť
ľud Svojou vlastnou Krvou.“

A tak,  ľudia,  takto  sa  dostaneme  do  cirkvi:  tým,  že  činíme
pokánie, sme pokrstení na Meno Ježiša Krista na odpustenie našich
hriechov  a  príjmeme zasľúbenie  krstu  Duchom Svätým.  Čiže  nie  je
žiaden kazateľ, ktorý by nás do toho mohol vtriasť. Nie je žiaden kňaz,
skrze ktorého sľub by sme to mali zaručené. Ale sme do toho narodení
skrze Kráľa toho Mesiášskeho kráľovstva. Amen.

No, môžeme ešte toto jedno, kde som to mal... Koľkí z vás tu so
mnou vydržia ešte pár minút? Len... Už je pol desiatej a ideme dlhšie,
ako by sme mali.
95 Takže,  „Môžeme  sa  dostať  do  neba  bez  cirkvi?“  Poviem
ohľadom tohto ešte pár  poznámok, lebo ich tu mám zapísaných ešte
asi ďalších tucet, ako vidíte. Ale ja... ešte jedna vec, aby sme to vedeli.
Nie veru! Nemôžete sa dostať do neba bez toho, aby ste boli členom
tejto cirkvi.

Po prvé, v Jánovi 3 a 5, Ježiš povedal, „Ak sa človek nezrodí z
vody a z Ducha...“  Čiňte pokánie a buďte pokrstení na Meno Ježiša
Krista  na  odpustenie  hriechov  a  potom  budete  zrodení  z  Ducha.“,
zrodení z vody, zrodení z Ducha, ak človek nedostane toto, nemôže
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svadobnej večeri pri príchode Pánovom. Nemôžete to organizovať. Je
to tajomstvo.
24 Ježiš  povedal  Nikodémovi,  „Vietor  fúka  a  nedokážeš  zistiť,
odkiaľ prichádza alebo kam ide: a tak je to s každým, kto je narodený z
Ducha.“ Nemôžete to porozumieť. Odniekadiaľ to prichádza. Nie je to
metodista,  nie  je  to  baptista,  nie  je  to  letničný,  nie  je  to  žiadna
organizácia. Je to narodenie, narodenie do Kráľovstva Božieho.

No, keď sa to snažíme zorganizovať, to nás potom privádza do
antikrista; lebo čokoľvek, čo je proti učeniu Kristovmu, je antikrist.
25 Kde sa potom táto  organizácia  začala? Ježiš,  keď bol  tu  na
zemi, On nikdy neorganizoval žiadnu cirkev. On hovoril o cirkvi, ktorá
má prísť, ale nikdy žiadnu cirkev nezorganizoval. Žiadna cirkev nebola
zorganizovaná po stovky rokov po smrti posledného apoštola. A tá prvá
organizovaná cirkev,  ktorá  kedy  bola  na  zemi,  bola  rímsko-katolícka
cirkev. A teraz máme Pred-nicejských Otcov, Foxovu Knihu Mučeníkov,
rukopisy  Josefusa,  Pemberove  Rané  Veky  a  mnoho  starodávnych
spisovateľov; a nikde sa tam na žiadnej stránke histórie nepíše, kedy
bola  nejaká  cirkev  zorganizovaná  pred  rímsko-katolíckou  cirkvou.  A
stala sa z toho organizácia, čo je v protiklade s Bohom.

No, ak sa takáto vec blížila... Ó, želám si, aby som vám toto
vedel  vysvetliť.  Ak sa také  niečo  malo stať,  ak to mal byť tak veľký
antikrist, či to Boh nemohol predzvedieť, keďže je nekonečným Bohom?
Ak je On nekonečný, či by nevedel, že tieto veci sa mali stať? A ak to je
tak hrozná vec, prečo o tom vopred Svoju cirkev nevaroval? No, dúfam,
že máte lepšie porozumenie o tom, prečo neútočím na ľudí v týchto
organizáciách, ale na tie organizácie a ich stavbu. Nemôže to byť nič
iné, iba antikrist, v každej jednej z nich.
26 No, poviete, „Počkaj chvíľu. Myslel som si, že nekážeš nič iné
okrem Biblie.“

Nechajme  teda,  nech  to  Biblia  povie.  Obráťme  sa  teraz  a
prečítajme  niečo  na  chvíľu.  Obráťte  sa  so  mnou  do  Zjavenia,  17.
kapitoly.  Toto  je  zjavenie  Ježiša  Krista  Jeho  cirkvi,  tým  vyvolaným.
Zjavenie  17,  pokúsim sa  to  urýchliť,  ako  sa  to  bude  dať.  Ale  teraz
sledujte, ako čítame:

A  prišiel  jeden  zo  siedmich  anjelov,  ktorí  to  mali  tých
sedem čiaš, a prehovoril so mnou a riekol mi: Poď, ukážem
ti  odsúdenie  tej  veľkej  smilnice,  ktorá  sedí  na  mnohých
vodách,
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No, toto je všetko v symboloch, lebo je to zjavenie Ježiša Krista,
ktoré je zapečatené. Vedeli ste to? Je to ukrytá vec a môže byť zjavená
len – nie cez intelektuálnu myseľ, ale zjavená skrze Ducha Svätého cez
dary Ducha. „Tomu, ktorý má múdrosť, nech spočíta číslo šelmy. Ten,
kto má múdrosť, dar múdrosti, nech urobí toto a nech urobí tamto.“ A
toto je to zjavenie.
27 Každý vie, že keď je žena použitá ako symbol v Biblii, vzťahuje
sa to na cirkev. Kristova cirkev je nazývaná „nevestou.“ Pavol povedal,
„Zasnúbil som vás Kristovi ako cnostnú pannu.“

No, hovoríme tu o veľkej žene, ktorá bola ženou zlej povesti.
„Poď  sem;  a  Ja  ti  ukážem,“  povedal  anjel  Jánovi,  „ten  súd  veľkej
smilnice, ktorá sedí nad mnohými vodami.“ No, „žena, ktorá sedí nad
mnohými vodami,“ to znie veľmi tajomne, ale všetko je to tu. Biblia to
vysvetľuje.  Obráťme sa teraz do pätnástej  kapitoly,  aby sme mohli...
pätnásty verš tej istej kapitoly, aby ste videli, čo tie „vody“ znamenajú.

A povedal mi: Vody, ktoré si  videl, kde sedí smilnica, sú
ľudia, zástupy, národy a jazyky.

28 A tak tie vody, nad ktorými tá žena sedela, ona mala moc nad
národami, ľuďmi, davmi a jazykmi. Ona to všetko ovládala, žena zlej
povesti. A ak tá žena má zlú povesť, vieme, že ak bola tak nazývaná
žena tu v tomto prirodzenom, znamenalo to, že bola neverná svojmu
manželovi.  A tak by sa to  malo nazývať.  A potom sa tvárila,  že žije
verne svojmu manželovi, pričom mu žila neverne. Je to tak? A tak toto
je tá cirkev, o ktorej Kristus hovorí, že je jej manžel a jej náuka je v
protiklade s Jeho učením. Ona je smilnica. A zmocnila sa národov a
zástupov a davov. „Poď sem a ja ti ukážem jej súd.“ Rozumieme ten
obraz.
29 ...s  ktorou  smilnili  kráľovia  zeme,  a  spili  sa  vínom  jej  

smilstva obyvatelia zeme.

Čo je smilstvo? „Nečistota, byť nečistý.“ Ona je smilnica. Je na
nej nečistota a všetci bohatí ľudia sveta, králi a veľkí mužovia národov a
zástupov s ňou páchali smilstvo, mali účasť na jej zlých veciach. Vidíte,
ku čomu to prichádza, že? Vidíte?
30 No, nie som zodpovedný za to, že je to napísané, ale som za to
zodpovedný,  ak  to  nebudem učiť.  Hovoríme teraz  o  cirkvi.  Ak  si  to
všimnete, keď ideme trochu ďalej.

A zaniesol ma v duchu na púšť. A videl som ženu, ktorá
sedela na šarlátovej šelme...
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90 Nie je nič také,  nikto nikdy nebol  v Biblii  pokrstený na meno
„Otca,  Syna  a  Ducha  Svätého.“  Nikde  sa  nehovorí  o  žiadnej  takej
ceremónii až do príchodu katolíckej cirkvi. Katolícka cirkev je matkou
toho. Pozrite sa do Písiem, skúmajte históriu a zistíte to. Prvý príkaz na
„Otca, Syna a Ducha Svätého“ bol daný katolíckym kňazom.

Oni ich pofŕkajú.  Pofŕkanie bolo prikázané katolíckou cirkvou,
matkou smilníc. Prichádza to späť do smilnice.

V katechizme sa hovorí, „Existuje niečo také, ako že by niekedy
bol  spasený protestant?“  Hovorí  sa tam, „Samozrejme, niekedy áno,
vtedy, keď príjmu katolícku náuku.“ Oni nepríjmu Bibliu. Oni krstia na
meno  Otca,  Syna  a  Ducha  Svätého  a  nemajú  na  to  žiadne  miesto
Písma. Hovoria,  „Ale katolícka cirkev to začala,“  a oni  to priznávajú.
„Podľa katolíckych prikázaní, niektorí môžu byť spasení.“

Nie je nič také!  Nikto tak nikdy nekrstil.  Nikto nikdy nefŕkal v
Biblii,  nepolieval,  nerobili  to  nijakým iným spôsobom ako poriadnym
ponorením vo vode na Meno Ježiša Krista na odpustenie hriechov. Čo
sme to  tu  pred chvíľou  čítali,  keď som vám povedal,  že sa k  tomu
neskôr vrátime? Pokánie a odpustenie hriechov má byť kázané v Jeho
Mene.  Kde?  Do  Jeruzalema,  ku  Židom?  Ku  všetkým  národom,  do
celého sveta, počnúc Jeruzalemom.
91 No, Dr. Šimon Peter vypísal predpis.

A čo vy, doktori? Snažíte sa do toho niečo dať? Nič ku tomu
nepridávajte. Berte to tak, ako to je. To je to poverenie cirkvi. Tak sa do
toho dostanete:  tým, že činíte pokánie,  ste pokrstení  v Mene Ježiša
Krista na odpustenie svojich hriechov a zasľúbenie, že príjmete Ducha
Svätého. To je to, čo Biblia hovorí.

„Pokrstení do cirkvi? Pokrstení do cirkvi?“
92 Prečítajme si  na chvíľu Galaťanom 3:26.  Máme tu asi  jednu,
dve alebo tri ďalšie veci a potom budeme musieť zakončiť. Prečítajme
si teraz v Galaťanom, 3. kapitolu. Ak to tu niekto  nájde predo mnou,
kľudne to prečítajte. [Jedna sestra číta.]

Lebo vy ste všetci deti Božie skrze vieru v Krista Ježiša.

Galaťanom 3:26? Tak to tu mám asi zle zapísané. Asi to bude v
Kološanom, prečítajme Kološanom... kam som to išiel. Pozrime sa, či to
nie je Kološanom 3:26. Nie, tam nie je žiadne 3:26. Tak čo to potom
bude, Galaťanom 3:26? Aha, tuto to mám. V poriadku. Len čítaj ďalej,
sestra, Galaťanom 3:26, keď si to už začala. Tu to je, 26, 27, 28. Dobre
počúvajte. [Sestra číta.]
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posledných dňoch, hovorí Boh, že vylejem Svojho Ducha na každé telo:
vaši  synovia  a  dcéry  budú  prorokovať,  na  svojich  sluhov  a  slúžky
vylejem môjho Ducha; vaši mladí muži budú vidieť videnia a starým sa
budú snívať sny: a budú ukazovať znamenia hore na nebi a dolu na
zemi:  Stane  sa,  že  ktokoľvek  bude  vzývať Meno  Pánovo,  bude
spasený.“

„Keď toto počuli, boli  dotknutí v  srdciach a povedali Petrovi a
ostatným  apoštolom,  'Muži  a  bratia,  čo  máme  robiť,  aby  sme  boli
spasení?'“  Tu  je  to  poverenie  cirkvi.  Oni  chcú  teraz  vedieť,  ako  sa
dostať do tohto tajomného Tela. V poriadku.

Skutky,  2.  kapitola, začínajúc od 37. verša,  to je  inauguračná
kázeň. Nemôžete to zmeniť. Nedá sa to zmeniť.

Počúvajte.
88 Ak  vám  lekár  napísal  predpis  a vy ste  to  vzali  do  lekárne k
nejakému  šarlatánovi,  uvedomujete  si,  že  by  vás  to  mohlo  s  tým
predpisom zabiť? Vidíte, ten lekár to tam tak napíše, lebo on je v tom
trénovaný. A on tam predpíše určité množstvo jedu a dá tam protilátku,
aby to zabilo určité množstvo toho jedu. Musí tam dať niečo, čo naruší
ten druhý liek. A ak ten predpis nie je vyrobený presne tak, ako to ten
lekár napísal, mohlo by vás to zabiť.
89 A Boh je ten lekár. On je lekárom duše. On je lekárom spasenia.
A On vzdelal človeka v Jeho vlastnej teológii, Petra, neučeného muža,
ktorý  nevedel  ani  prečítať  svoje  vlastné  meno,  keď  bolo  pred  ním
napísané. Ale On mu dal Ducha Svätého a dal mu ceruzku, aby ňou
napísal náuku. A na deň Letníc, on napísal ten predpis. Pozrime sa, čo
tam napísal  doktor  Šimon Peter,  pozrime sa,  aký  je  váš  predpis  na
spasenie. Pozrime sa, ako to bolo napísané.

A keď to počuli, boli hlboko dojatí, až do srdca, a povedali
Petrovi  a  ostatným apoštolom:  Čo máme robiť,  mužovia
bratia? (Sledujte, on má tie kľúče.)

A Peter im povedal: Čiňte pokánie, a nech sa pokrstí jeden
každý z vás na meno Ježiša Krista na odpustenie svojich
hriechov, a dostanete dar Svätého Ducha. 

Lebo to zasľúbenie je dané vám a vašim deťom a všetkým
na široko-ďaleko, toľkým, koľkých Pán náš Boh povolá.

To je  ten predpis!  Nesnažte sa byť  doktormi,  zabijete  svojho
pacienta. Presne to sa deje s týmito ľuďmi, ktorí hovoria, „Otec, Syn,
Duch Svätý,“ oni zabíjajú veľa duchovných ľudí, vypisujú zlý predpis.
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Dovoľte mi prebrať tieto symboly, ako ideme ďalej. No, šarlát je
červený. Červená je z určitej strany dobrá farba. Ale na druhej strane,
červená je farba zlej povesti – červené svetlo, farba nebezpečenstva.
Šarlát  nafarbený...  ona bola odiata v šarláte (červená, prostitútka),  a
sedela na šelme.

Šelma v Biblii  znamená „moc.“  Ak si  všimnete,  vidím, ako tu
mnohí kazatelia prikyvujú hlavami, „Tak veru,“ lebo sú učiteľmi Biblie.
Šelma  znamená „moc.“  Vidíme tieto  šelmy  Biblie,  zo  Zjavenia  13  a
Daniela, ako vychádzajú z vody. Šelmy, moci, ako povstávajú spomedzi
ľudí.
31 Ale všimli ste si v Zjavení 13, keď povstali Spojené Štáty, to je
tá  jediná šelma v Biblii,  ktorá prišla,  ktorá nepochádza z vôd.  Biblia
povedala, že to povstalo zo zeme, kde neboli žiadne národy. Toto bolo
to nové kráľovstvo. A vyzeralo to ako baránok, ale po chvíli to hovorilo
ako drak. To je táto krajina. Musí sa to stať! Jedného dňa urobia chybu
a zvolia  toho nesprávneho človeka.  Nechajú  povstať  Jozefa...  alebo
Faraóna, ktorý nepozná Jozefa. Už to tak skúsili a znovu to tak skúsia,
ak im to tentokrát nevyjde. Nakoniec to príde, Biblia tak hovorí. A ja nie
som politik. Obe strany sú zvrátené. Ja hlasujem pre Ježiša Krista. On
je ten jediný, o koho mám záujem. Ale poviem vám, radšej si teraz utrite
okuliare, ak čakáte nejakú slobodu pre svoje deti. Neviem, ako blízko to
je. Modlite sa! V poriadku.
32 [Majúc čo?]

A zaniesol ma v duchu na púšť. A videl som ženu [cirkev],
ktorá sedela na šarlátovej šelme, ktorá bola plná rúhavých
mien a mala sedem hláv a desať rohov.

„Sedem hláv.“ Tuto sa píše sedem hláv, ktoré boli na šelme, čo
je sedem vrchov, na ktorých to mesto sedí. Aké mesto je postavené na
siedmich  vrchov?  Rím,  presne  tak,  mesto,  ktoré  leží  na  siedmich
vrchoch;  cirkev,  žena,  prostitútka,  ktorá  bude  ovládať  svet  svojou
mocou. Je to tak jasné ako čítanie novín. Vidíte? Presne tak.
33 Teraz...

A žena  bola  odiata  purpurom a šarlátom a  bola  pokrytá
zlatom a ozdobená drahým kamením a perlami...

Povedzte mi, ktorý z nich kedy platil daň z príjmu. Povedzte mi,
kde tam niečo zdaňovali. Mali právo robiť čokoľvek chceli! Ale jednako
tam Boh mal svoje deti, istotne mal.
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Sú rovnakí ako v porekadle „Čierny hrniec kritizuje kotlík, že je
čierny“.  Mnohokrát protestanti hovoria, „No, katolíci zavraždili týchto a
týchto a tamtých.“  Kto zavraždil  Josepha Smitha? Nezhodujem sa s
ním, ale on mal rovnaké právo k svojmu učeniu, ako mám ja ku svojmu,
tu v Amerike. A metodistická cirkev zavraždila Josepha Smitha. A keď
prídete  do  Salt  Lake  City,  je  tam  veľká  značka,  ktorá  hovorí,  „Vy
metodisti, sledujte tých mormonských cvrčkov!“ Tak veru. Metodistická
cirkev  zastrelila  Josepha  Smitha.  Protestanti.  Takže  nevykrikujte  na
katolíkov. Len chvíľu sledujte, Biblia tak bude tiež hovoriť.
34 

...drahým kamením a perlami a vo svojej  ruke mala zlatý
pohár, plný ohavností a nečistoty svojho smilstva (jej náuky,
to, čo rozdávala, a králi zeme to pili).

Hocikto, kto môže  veriť vitamínovým tabletkám brata Jaggera,
ak môže veriť, že keď vodou pofŕkate ženu, ktorá bola vydatá za muža
tridsať rokov, porodila hromadu detí, a tá voda ju obráti späť na pannu a
môžte ju poslať v ten večer do svadobnej postele s novým manželom.
Ktokoľvek  môže  uveriť,  že  svätá  voda  to  dokáže,  môžete  uveriť
čomukoľvek. Tak veru! Ale králi zeme páchajú také veci. Je to pre to,
aby mohli žiť a mať pokojný život. Vnútri vo svojom srdci viete, že ste
zhnití. Chce to Krv Ježiša Krista, aby ste boli očistení. Ale všimnite si,
ona bola prvá zorganizovaná cirkev. Biblia tu o tom hovorí.
35

A na svojom čele mala napísané meno: Tajomstvo, Veľký
Babylon, Mater smilníc a ohavností zeme.

Sledujte teraz! Všetci sa zhodneme na tom, a rímske vlastné
knihy,  katolícke  vlastné  knihy,  všetky  sa  zhodnú,  že  toto  je  rímska
cirkev. Ich vlastné knihy sa na tom zhodujú. Mám to, čomu sa hovorí
„Fakty našej viery,“ to patrí len kňazovi. Jedna katolíčka sa  obrátila k
nám...  jej  chlapec bol  kňazom a ona mi dala tú knihu.  On ju potom
presvedčil, aby sa vrátila späť do cirkvi a prišla si pre to, ale ja som jej
to  nevrátil.  Nechal  som si  to  ako  dôkaz,  chcel  som vedieť,  o  čom
hovorím. Keď niečo poviem, musím to vedieť; Boh ma za to bude držať
za zodpovednosť.
36 A pamätajte, ona bola nazvaná „Tajomstvo, Babylon“ (vieme, že
to je  katolícka cirkev),  ale  všimnite  si,  ona je  matkou smilníc.  Čo je
smilnica?  To  isté,  čím  ona  je,  cudzoložnica.  No,  odkiaľ  pochádzajú
všetky  tieto  organizácie?  Toto  je  ich  matka,  toto  je  to,  čím  oni  od
počiatku boli. A potom poviete, „To je antikrist.“ To je pravda. Ak je to
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viac  mohol  ešte  robiť,  ako  veriť  Bohu?“  Povedal,  „My  veríme,  že
prijímame Ducha Svätého, keď uveríme.“

Povedal  som,  „Ale  to  sa  mýlite,  úprimne  sa  mýlite.  Pavol
povedal v Skutkoch 19 tým baptistom, ktorí tam mali dobrého pastora,
obráteného právnika, 'Či ste prijali Ducha Svätého, odkedy ste uverili?'“

On povedal, „V origináli sa to tak nepíše.“

Povedal som, „Píše. Mám tu Emphatic Diaglott, a píše sa to tak
v každom preklade, v gréčtine aj hebrejčine. On povedal, 'Či ste prijali
Ducha Svätého, odkedy ste uverili?'“ Povedal som, „Abrahám uveril, to
bola pravda. Ale Boh mu dal znamenie, že On prijal jeho vieru a dal mu
pečať obriezky.“ To je pravda. On ho prijal, lebo mu dal znamenie, že ho
prijal.

Ak hovoríte, že veríte, a ešte ste neprijali Ducha Svätého, Boh
vás  ešte  nezapečatil,  ešte  vo  vás  nemá  dostatočnú  dôveru.  Keď
prichádzate ku Bohu, Boh vás zapečaťuje s Duchom Svätým do dňa
vykúpenia. To je posolstvo cirkvi. Amen!
85 Ešte poďme trochu ďalej. V poriadku. V 1.Korinťanom 12 a 13
sa hovorí, „Skrze jedného Ducha sme všetci pokrstení do jedného tela.“

Tu v  Skutkoch je  to,  ako to  začalo.  Tu je  inaugurácia  cirkvi.
Skutky, 2.kapitola. Keď bolo cirkvi kázané prvé posolstvo po dni Letníc,
oni boli všetci naplnení Duchom Svätým. Mária, všetci apoštoli, všetci
boli  naplnení  Duchom Svätým,  hovoriac  v  jazykoch a  vyvádzali  ako
opilci. A keď... Mali úžasný čas, len kričali a chválili Boha a potácali sa
následkom Ducha Svätého. Nezaujímalo ich, či je nedeľa, pondelok, čo
za deň to bol. Mali sa úžasne, užívali si to, kričali, a tak ďalej. Tí veľkí
intelektuáli povedali, „Títo ľudia sa príliš napili vína.“
86 Tu stojí Peter s kľúčmi do Kráľovstva na svojom boku, kľúčmi k
Duchu Svätému. Ježiš povedal, „Hovorím ti, ty si Peter. Na tejto skale
postavím  Svoju  cirkev;  a  brány  pekla  ju  nepremôžu.“  Čo  to  je?
Duchovná zjavená pravda. „Telo a krv ti toto nezjavili. Nikdy si sa toto
nenaučil  v  seminári.  Nikto ťa to nenaučil  z kníh,  ale je  to zjavenie.“
Zjavenie!  „Hovorím  ti,  že  ty  si  Peter.  Dávam  ti  kľúče  Kráľovstva:
čokoľvek zviažeš na zemi, to Ja zviažem v nebi: čokoľvek rozviažeš na
zemi, to Ja rozviažem na nebi.“ On musí dodržať Svoje Slovo. Na deň
Letníc, kto bol ten hovorca? Peter, lebo on mal kľúče.
87 A smiali sa z neho, hovorili, „Títo ľudia sú plní nového vína.“

Peter povedal, „Toto je ešte len tretia hodina dňa, nie sú plní
nového  vína.  Ale  toto  je  to,  o  čom hovoril  prorok  Joel.  Stane  sa  v
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Aby som mohol ja, hoci tak zlý, ako bol on,

byť umytý od všetkých mojich vín.

82 Jedno  Telo! Ako sa dostaneme do toho  Tela, ako sa do neho
dostaneme? Skrze jedného Ducha sme pokrstení do toho jedného Tela.
A keď sme v tom Tele, sme voľní a máme záruku vzkriesenia. „Boh na
Neho umiestnil neprávosť všetkých nás.“ Nie „jedným podaním ruky,“
nie „jedným cirkevným listom,“ ale jedným Duchom Svätým! Žid, pohan,
žltý, čierny, biely, všetci sme pokrstení skrze jedného Ducha do toho
jedného  Tela,  skrze  Krv  Jeho  vlastnej  zmluvy.  „A keď  vidím tú  Krv,
prejdem  popri  vás,“  a  sme  slobodní  od  smrti,  slobodní  od  bolesti,
slobodní od hriechu! „Ten, ktorý je zrodený z Boha, nepácha hriech,
lebo v ňom zostáva semeno Božie a nemôže hrešiť.“  Žiaden hriech!
„Buďte preto  dokonalí,  ako  je  aj  váš  nebeský  Otec  dokonalý,“  Ježiš
povedal.

Ako  môžeš  byť  dokonalý?  Nedokážeš  to.  Narodil  si  sa  v
hriechu, utvorený v neprávosti, prišiel si na svet hovoriac lož. Ale keď
prijmeš Krista ako nositeľa svojich hriechov, keď Ho prijmeš vierou, keď
veríš,  že On ťa  spasil  a  zomrel  namiesto  teba a vzal  tvoje  hriechy,
potom ťa  Boh  prijíma a  krstí  ťa  do  toho  Tela  a  už  tam nevidí  viac
hriechu. Ako môžem byť hriešnikom, keď je za mňa zmierenie na oltári?
83 Ako  by  ma  mohol  v  meste  zatknúť  policajt,  keď  mi  mesto
dovoľuje  a  dáva  právo  jazdiť  akoukoľvek  rýchlosťou,  akou  chcem?
Nemôžete ma zatknúť. Ak starosta povie, „Reverend Branham, keď sa
ideš modliť za chorých, môžeš ísť akoukoľvek rýchlosťou, v akejkoľvek
zóne,“  dáva  mi  na  to  potvrdenie,  vtedy  ma  nemôže  zatknúť  žiaden
policajt. Lebo sám starosta má vo mňa dôveru, že by som to neurobil,
pokiaľ by nešlo o vážny prípad.

A keď ma Boh prijal a pokrstil s Duchom Svätým, mal vo mňa
dôveru, že nebudem vedome hrešiť. Amen! Nezhrešil by som vedome.
A z toho dôvodu, Jeho Syn za mňa urobil zmierenie; a ja nemôžem byť
hriešnikom, pokiaľ som ospravedlnený a On ma vzal do Jeho Tela –
som s Ním vykúpený. Nejde o to, čo ja robím, ale o to, čo On urobil pre
mňa! To je to Evanjelium!
84 „Efežanom 4:30 hovorí, „Nezarmucujte Ducha Svätého, ktorým
ste zapečatení až do dňa vášho vykúpenia.“

Jeden slávny baptistický kazateľ mi raz nedávno povedal, „Brat
Branham, Abrahám veril Bohu a počítalo sa mu to za spravodlivosť. Čo
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potom antikrist, čo potom naše organizácie? Tak ako cudzoložnica a
smilnica  sú  to  isté;  páchanie  cudzoložstva,  páchanie  smilstva,
prijímanie falošných vecí  kvôli  ľudskej  mysli  a intelektu.  A ako Biblia
povedala, „Učiac náuky, ktoré sú prikázaniami ľudí.“ To je to, čo je dnes
nazývané cirkvou, a je to proti Božiemu kráľovstvu.
37 Tak, ako v Starom Zákone, Boh chcel byť Kráľom nad Izraelom,
pred tým, ako sa stali cirkvou, a On aj bol Kráľom. A hoci mali proroka,
Samuela, dobrého človeka, keď im povedal, že ak chcú kráľa... Ale oni
chceli byť ako ostatné národy, chceli byť ako Filištíni.

Presne toto sa deje s protestantmi. Im jednoducho nestačí mať
to, čo je dostatočne dobré. Oni len... Keď na nich padol Duch Svätý
pred  štyridsiatimi  rokmi  a  bola  vyliata  moc,  oni  začali  tancovať,
vykrikovať  a  hovoriť  v  jazykoch,  nenechali  to  tak.  Museli  to
zorganizovať. A potom niekto prišiel a nazval ich Generálnou Radou.
Potom prišiel niekto ďalší s malým svetlom menom Ježiš Kristus a oni
to nazvali „novými vecami“ a vyradili to. Potom mali organizáciu zvanú
„P.A. of J.C“, Letničné Zbory Ježiša Krista. Nastalo medzi nimi menšie
rozdelenie ohľadom toho, či On príde na bielom koni, alebo ako príde a
preto vytvorili ďalšiu organizáciu nazývanú „P.A. of W.“, Letničné Zbory
Sveta. Ó! A potom prišla Cirkev Božia. Tam sa zas rozdelili  ohľadom
proroctva a vznikla ďalšia organizácia.  A vždy,  keď sa to takto deje,
idete mimo vôle Božej! Duch antikrista!
38 Božia cirkev je slobodná. Božia cirkev nie je zviazaná žiadnymi
hranicami, lebo od mora k moru je to celé Božie. Každá ľudská bytosť
na tvári zeme patrí Jemu. Či už je ten dotyčný katolík, protestant alebo
čokoľvek  je,  Boh  hľadá  tých,  ktorí  sú  úprimní  srdcom.  A my  sme
spasení vierou, veriac v Neho. To je tá cirkev. No, vidíte, cirkev nie je
organizácia.

A  vždy,  keď  vidíte  „organizáciu“,  pamätajte,  že  je  nad  tým
napísané „antikrist“. Tu je to v Biblii. Je to tak jasné, ako len môže byť.
Mám  tu  mnoho  drahých  priateľov,  ktorí  tu  sedia  a  patria  do  tejto
organizácie. Nehovorím o vás, že ste antikrist, nenazývam vás tak; ale
je to za celou tou vecou. Zdá sa, že diabol to tak prevrátil, že až človek
musí urobiť niečo také, aby ho vôbec nechali kázať. To je to isté, čo
majú národy: Nemôžeš byť človek bez národa, niekde musíš mať svoj
národ. Musíš byť buď Američan, Nemec alebo niečo. Vidíte, všetko je to
prevrátené.
39 A tak skutočný, znovuzrodený kresťan je takmer tulák. V očiach
sveta je vyvrheľ, ale v očiach Božích je vzácny. Keby sme mali čas ísť
do Židom 11 a videli, ako tí bojovníci viery... ako Abrahám vykročil a
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nazval  sa  pútnikom  a  cudzincom.  Povedal,  že  tento  svet  bol  jeho
domovom,  ale  on  sa  len  túlal  a  hľadal  mesto,  ktorého  tvorcom  a
staviteľom je  Boh.  A ak  sme my  mŕtvi  v  Kristovi,  berieme na  seba
semeno Abraháma a sme s ním dedičmi podľa zasľúbenia! A čím nás to
robí? Pútnikmi a cudzincami. 
40 Keď Izrael vyšiel z Egypta, bol tam Moáb, veľká zorganizovaná
krajina.  Tiež  tam bol  Ezav,  veľká  zorganizovaná  krajina.  A bol  tam
Izrael, nedenominačný, ktorý postupoval ďalej. Obaja fundamentálne v
Slove.  Pamätajte,  Balám priniesol  tú istú obeť,  ktorú priniesol  Izrael:
sedem  oltárov,  Božia  požiadavka,  sedem  čistých  obetí,  sedem
baránkov, ktoré hovorili o príchode toho Jedného. Fundamentálne boli
na  tom  obaja  správne.  Ale  to,  čo  Balám  nedokázal  vidieť,  bolo  to
nadprirodzené v Izraelovi, tá medzidenominačná skupina. Nemali kam
ísť, putovali; ale boli na ceste niekam.

Tak je to dnes s cirkvou živého Boha! Čo sa týka sveta, nie je
zorganizovaná;  ale  je  spolu  zviazaná  nie  väzbami  organizácie,  ale
mocou a Duchom Ježiša Krista, väzbami lásky.
41 Dovoľte,  aby sa metodista a baptista navzájom potľapkali  po
pleci a povedali, „Môj drahý brat,“ aj keď vidia, že spolu nemôžu kráčať,
pokiaľ sa nezhodnú.

Ľudia hovoria, „Si kresťan?“

„Som baptista.“ To vôbec neodpovedá na otázku.

„Že  či  som  kresťan?  Som  letničný.“  Ani  to  neodpovedá  na
otázku.

Ak  si  kresťan,  si  znovuzrodené  stvorenie.  Si  v  tajomnom
kráľovstve  Božom.  Tvoje  oči  nie  sú  na  veciach  tohto  sveta,  ale  na
veciach  tam  zhora.  A  vtedy  si  v  cirkvi.  Toto  je  cirkev.  Nie  je  to
organizácia, nikdy to nemôže byť organizácia.  Toto si zaznamenajte:
Cirkev živého Boha nikdy nemôže byť žiadna určitá skupina. Nemôže to
byť organizácia. Musí to byť tajomné telo, Duch Svätý. Pôjdeme trochu
ďalej, a ak stihneme, dostaneme sa rovno k tomu.
42 Takže  už  vidíte,  čo  znamená  cirkev?  Cirkev  znamená  tá
„vyvolaná“ skupina, ten vyvolaný ľud, ktorý je riadený len Kráľom tohto
Mesiášskeho Kráľovstva. Ó, nie je to nádherné? Milujem to. Keď som to
čítal v... dnes, keď sa tu hovorí, „To kráľovstvo, tá Mesiášska Ríša.“ Ten
komentátor  to nazval, „Mesiášska Ríša.“ Tiež  tam  napísal, „Nie je nič
také, ako cirkev živého Boha, ktorá je zorganizovaná. Organizácia je
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Ježiš  mu  odpovedal:  Amen,  amen  ti  hovorím,  že  ak  sa
niekto  nenarodí  z  vody  (Ako  sa  do  toho  dostaneme?)  ...z
vody a z Ducha, nemôže vojsť do kráľovstva Božieho. 

80 „Ak sa do neho nepripojí“? Nemôžete sa do toho pripojiť. Musíte
sa do toho narodiť. Nie „prísť a pripojiť sa“; „prísť a narodiť sa.“

Čo sa narodilo z tela, je telo, a čo sa narodilo z Ducha, je
Duch.

Nediv sa, že som ti povedal: Musíte sa narodiť znova.

Vietor, kam chce, tam veje, a čuješ jeho zvuk, ale nevieš,
odkiaľ  prichádza  a  kam ide;  tak  je  to  s  každým,  kto  sa
narodil z Ducha.

Vidíte, nedá sa k tomu pripojiť. Je to niečo tajomné. Do tohto
tajomného tela Kristovho ste narodení. Tak sa do neho dostanete.
81 1. Korinťanom, 12. kapitola. Poďme trochu ďalej, ešte nám tu
trochu  zostáva.  Chcem  sa  to  pokúsiť  zo  seba  vydať,  pokiaľ  bude
možné...  Viem,  že  je  horúco,  ale  prejdime  to  ešte  na  chvíľu.
1.Korinťanom,  12.kapitola,  13.verš.  „Lebo jedným potrasením ruky...“
„Jedným sľubom, 'Sľubujem, že budem veriť vo veľkú svätú Rímsko-
katolícku  cirkev...'“  „Príďte,  podajte  mi  ruku,  zapíšte  svoje  meno  do
knihy.“ „Jednou literou, príďte cez literu“? To môžete čítať akurát tak v
narodeninovom  almanachu  starých  babiek,  ale  v  Božej  Biblii  to
nenájdete. Tak veru:

Lebo  i  v  jednom  duchu  my  všetci  sme  ...  (pripojení,
zaznamenaní?)...  pokrstení  ...  (v  jednu  organizáciu?) ...  v
jedno  telo,  buď  Židia  buď  Gréci  buď  sluhovia  buď
slobodní, a všetci sme napojení v jedného Ducha.

Nie  metodistického  ducha,  baptistického  ducha,  letničného
ducha, ale skrze jedného Svätého Ducha sme my všetci pokrstení do
tohto Prameňa:

Je Prameň naplnený Krvou

tečúcou z Emanuelových žíl,

kde hriešnici, keď sa ponoria,

stratia všetky svoje škvrny vín. 

Ten zomierajúci zlodej sa radoval,

keď uvidel ten Zdroj vo svojom dni.
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prijať  Ducha  Svätého.  Ak  to  ona  musela  prijať,  súc  matkou  Ježiša
Krista, o koľko viac to je vyžadované od teba!“

Ona povedala, „Ak by som s takým niečím mala ísť do neba, tak
to tam radšej nebudem vôbec.“

Povedal som, „O to sa nemusíš báť. Aj tak si nemyslím, že tam
takto pôjdeš. Nemusí ťa to vôbec trápiť.“ To je presne Duch Boží.
77 „A teraz si môj svedok po tom, ako na teba zostúpi Duch Svätý.“
No, o čom to teraz hovoríme? „Čo to je [cirkev]? Kto ju zariadil? A čo je
jej posolstvom?“ No, trochu sa poponáhľame, aby sme sa dostali trochu
ďalej.

Tá  štvrtá  vec,  „Ako  sa  staneme  jej  členom?  Ako  sa  k  nej
pripojíme?“ Vidíme, čo to je,  ako sa teraz pripojíme do tejto cirkvi? Vy
sa k nej nepripojíte. Nemôžete sa k nej pripojiť, nie je žiaden spôsob,
ako sa do nej  pripojiť,  ste  do  nej  narodení!  Ja som v Branhamovej
rodine už päťdesiatjeden rokov a nikdy som sa do tej rodiny nepripojil.
Ja som sa narodil ako Branham. A ak si narodený ako syn Boží alebo
dcéra Božia...
78 Vezmime Jána, 3. kapitolu, len na chvíľu a pozrime sa, čo tu o
tom Boh povedal. Ako sa dostanete do tejto cirkvi? Čo je tá ponuka,
ktorú ti Boh predkladá? Ján, 3. kapitola, 1. až 8. verš:

A bol istý človek z farizejov, ktorému bolo meno Nikodém,
židovské knieža.

Ten prišiel k Ježišovi v noci a povedal mu: Rabbi, vieme, že
si prišiel od Boha jako učiteľ, lebo nikto nemôže činiť divy,
ktoré ty činíš, keby nebol s ním Boh. 

A Ježiš odpovedal a riekol mu: Amen, amen ti hovorím. Ak
sa niekto nenarodí znova, nemôže vidieť kráľovstvo Božie. 

79 Ako sa k tomu pripojíte? Narodíte sa do toho. Prečítajme si tú
otázku ďalej.

A Nikodém mu povedal: Ako sa môže narodiť človek, keď
je starý?  (Vidíte to telesné? Učiteľ, veľký človek, kňaz, starý,
čítal Bibliu celý svoj život.) 

Či  azda  môže  po  druhé  vojsť  do  života  svojej  matky  a
narodiť  sa? (Neznie  to  ako  to,  čo  dnes  počujete  hovoriť
mnohých týchto intelektuálnych učiteľov?)
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niečo,  čo  bolo  prispôsobené,  pretvorené,  aby  to  prevzalo  miesto
niečoho.“
43 Presne takto boli  prednesené všetky tieto falošné náuky,  aby
nahradili tú skutočnú vec. To je ten dôvod, prečo tá žena mala vo svojej
ruke pohár nečistoty jej ohavnosti. No, vidíte, ja nehovorím... Letniční
sú toho rovnako vinní ako katolíci alebo Pútnici svätosti alebo Nazaréni
alebo  baptisti,  či  metodisti.  Ale  Boh  má  vo  všetkých  týchto
denominačných  cirkvách  Svoje  deti.  Oni  patria  do  tohto  tajomného
Kráľovstva. To jediné, čo očakávajú vidieť, je, ako sa stane tá vec, ktorá
k sebe pritiahne ich srdcia.

Som tak rád, že dnes večer môžem vedieť, že prichádzajú z
východu  a  západu,  severu  a  juhu,  vychádzajú  von,  uctievajú  a
očakávajú  na  príchod  Pánov.  Biblia  povedala,  že  to  tak  budú  v
posledných  dňoch  robiť,  presne  tak;  a  povedala,  „Budú  utekať  z
východu na západ, zo severu na juh, hľadajúc pravdivé Slovo Božie;
nie hlad po chlebe a vode, ale hlad počuť Slovo Božie.“

Oni  hovoria,  „Poď,  pridaj  sa  k  nám.  Poď,  pridaj  sa  sem.“  V
kráľovstve Božom nie je nič, do čoho sa pripojíte, nie je tam nič, do
čoho by ste sa vôbec mohli pripojiť. Je to prežitie toho, že ste sa zrodili
do cirkvi, nie, že ste sa do nej pripojili.  Možno sa za chvíľu do tohto
dostanem ešte hlbšie. Mám tu zapísané ešte ďalšie miesta Písma.
44 Ale poďme do tej druhej myšlienky tu, aby sme sa cez to celé
dostali. Kto to zariadil, celé to tajomné  Telo? Kto s tým začal? Bol to
Ježiš Kristus. A je to... On je hlavou tohto tajomného Tela. On je nad
ním Kráľom, činiac Svoju vôľu v Jeho kráľovstve.  Nie je pod vládou
biskupa  alebo  cirkevnej  rady;  ale  Kráľ,  ktorým  je  Sám  Mesiáš,  On
pracuje vo Svojom vlastnom panstve. Kde sa to začalo? Na Letnice.
Nie v letničnej organizácii;  ale v letničnom prežití.  Tam sa to s vami
začalo. On hovoril o príchode toho. Povedal, čo sa stane. Povedal, že
to príde.
45 No,  ak  chcete,  môžeme  sa  obrátiť  do  Lukáša,  24.kapitola,
49.verš, a môžeme tu vidieť, ako začneme čítať určité miesta Písma,
aby si  to títo ľudia mohli  zapísať.  Lukáš 24:49,  pozrieme sa,  čo On
povedal.

A hľa,  ja  posielam zasľúbenie  svojho Otca na vás,  a  vy
buďte v meste Jeruzaleme, dokiaľ nebudete odiati do moci
z výsosti. 

No,  On  urobil  zasľúbenie  ohľadom  prichádzajúcej  cirkvi,
nadchádzajúceho kráľovstva.  Obráťme sa teraz do Skutkov  1:8.  No,
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pamätajte, On tiež hovoril v Matúšovi 16:18 o tom, že na tejto skale
vybuduje Svoju cirkev a brány pekla ju nepremôžu. Za chvíľu sa k tomu
dostaneme, ako pôjdeme do ďalších tém. Skutky 1:8:

ale  prijmete  moc  Svätého  Ducha,  ktorý  prijde  na  vás,  a
budete mi svedkami i v Jeruzaleme i po celom Judsku i v
Samárii a tak až do poslednej končiny zeme.

Prichádzajúce kráľovstvo  svedkov,  svedkov Jeho vzkriesenia,
svedkov Jeho moci, svedkov Jeho... toho, že On je nažive. „Vy ste moji
svedkovia.“ Skutky 1:8.
46 Potom  tiež  nachádzame,  že  v  Efežanom,  v  1.  kapitole,  22.
verši... Vy, ktorí si to zapisujete, len... je tu toho veľa na zapísanie, ale
musíme  to  vystihnúť  tak,  aby  to  každý  uvidel.  Dobre,  22.  verš
Efežanom, 1. kapitola:

A všetko poddal pod jeho nohy (to je Kristus) a jeho dal za
hlavu nado všetko cirkvi, 

ktorá je jeho telom, plnosťou toho, ktorý si naplňuje všetko
vo všetkom. 

Kto  zariadil  túto  cirkev? Ježiš  Kristus.  Žiaden biskup,  žiadna
skupina  ľudí,  žiaden pápež,  žiadne  človekom-vytvorené  autority.  Ale
Sám Ježiš Kristus o tom hovoril, že to bude Jeho kráľovstvo, ktoré sa
dostane k moci. „Niektorí tu stoja...“ 16. kapitola Matúša, „Amen vám
hovorím,  že  tu  stoja  niektorí,  ktorí  neuvidia  smrť,  až  dokiaľ  sa
kráľovstvo Božie nedostane k moci.“ Len pár dní po tom, ako bol On
ukrižovaný a Duch Svätý padol. „Stoja tu niektorí, ktorí neuvidia smrť,
až dokiaľ nepríde kráľovstvo Božie...“
47 „Či teraz prinavrátiš to kráľovstvo?“ Židia sa Ho pýtali.

On povedal, „Nie je vám to dané, aby ste vedeli ten čas alebo
obdobie, ktoré má Otec vo Svojej mysli. Ale prijmete moc,“ Skutky 1,
„Prijmete moc, po ktorej na vás zostúpi Duch Svätý.“ Prijmete moc po
tom, ako z vás bude biskup? Po tom, ako z vás bude kazateľ, po tom
ako z vás bude pápež? Po tom, ako z vás bude kňaz? „Prijmete moc,
po ktorej na vás zostúpi Duch Svätý.“ To je ten svedok, ktorého Boh
hľadá, svedok, potom, ako príde Duch Svätý. Nie svedok, že ja som
biskup,  nie  svedok,  že  ja  som  pastor.  Ale  svedok  čoho?  Toho
vzkrieseného Kráľa! To je tá pravdivá cirkev živého Boha. V poriadku.
48 A tiež v Kološanom 1:17 a 18, môžeme to rovno prečítať, keď
už sme pri tom. Kološanom 1,17. a 18. verš:
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74 Rozprával  som  sa  tu  nedávno  s  jednou  katolíckou  pani  v
Oregone a ona povedala, „Počkaj, čiže chceš mi povedať, že tá skupina
idiotov tam dolu, kde si kázal,  ktorí  tam vrieskali,  kričali  a vyvádzali,
chceš povedať, že oni budú v nebi a budú tam panovať?“

Povedal som, „Áno, madam.“

Ona povedala, „No, my neveríme v také veci.“

Povedal som, „Preto, lebo neveríte Slovo Božie.“

A ona povedala, „Verím, že Mária sa za nás prihovára.“

Povedal som, „To je úplne pohanské.“

Ona  nikdy  nebola  žiadnou  bohyňou,  je  to  len  žena.  „Matka
Božia“ – ako by Boh mohol mať matku? „Zdravas Mária, matka Božia.“
Ako mohol Boh mať matku? Ona porodila Syna Božieho, Krista Ježiša.
Žiadna žena nie je stvoriteľkou, ona len drží semeno muža. Ani ten muž
nie je stvoriteľom, Boh vytvára ten život. Je to len rutina poriadku, ktorú
Boh vložil, aby priniesol deti. Ona nie je žiadnou matkou Božou. Boh
nemôže mať  matku,  lebo On nemal  žiaden  počiatok  dní  ani  koniec
života. Je večný. Ona nemôže byť matkou Božou.
75 A povedal som, „Čo ak ti poviem, že ak táto tvoja požehnaná
panna, ktorú považuješ za bohyňu, čo ak ti poviem, že Boh by ju ani
nepustil do neba, ak by sa nesprávala ako tí ľudia včera večer?“

Ona povedala, „To nie je pravda.“

Povedal  som,  „Povedala  si  mi,  že  katolícka  cirkev  napísala
Bibliu,  povedala si,  že apoštoli  boli  katolíci?“  (Ja  s  tým nesúhlasím.
Neexistovala  žiadna  katolícka  cirkev  až  po  tristo  rokoch  po  smrti
posledného apoštola, až po Nicejský koncil. Ukážte mi miesto v histórii,
v čomkoľvek; nie ten váš katechizmus, lebo to vôbec nesedí s históriou.
Nejestvovalo  nič  také.)  Ale  povedal  som,  „Mária...  Biblia  hovorí,  že
Mária, matka Ježiša, a ostatné ženy, s tými stodvadsiatimi sa museli
vyšplhať do hornej miestnosti a byť naplnené Duchom Svätom, až sa
potácali ako opité, hovoriac v jazykoch a správali sa jak banda opilcov.
Tak  to  hovorí  Biblia.“  Položil  som prst  na  ten  verš  a  povedal  som,
„Prečítaj mi to.“

Ona povedala, „Nechcem to prečítať. Prečo by som to čítala?“
76 Povedal som, „Nie si úprimná. Tu je miesto, kde panna Mária
prijala Ducha Svätého a hovorila v jazykoch a potácala sa ako opitá
žena. A tak ak pôjdeš do neba, nemôžeš ísť s ňou, lebo ona musela
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71 A počúvajte, Ježiš povedal, „Ja som vinič, vy ste letorasty.“ A ak
letorast  plodí  vinič,  ten  vinič  plodí  hrozno  a  potom  vychádza  ďalší
letorast a ten bude plodiť rovnako, ako plodil ten prvý letorast.

Ó, poviete, „Brat Branham, ale pozri sa na všetky tieto cirkvi.“
To  sú zaštepené révy. No, môžete  zaštepiť  citrusové  ovocie. Môžete
vziať pomarančovník a dať na to citrónovník a bude to rásť. To je to, čo
tam zaštepili ľudia. A tieto organizácie sú to, čo ľudia zaštepili. Vždy to
je citrón. Bude to rásť, lebo to vyrastá v mene cirkvi. Ale dovoľte, nech
vám poviem, že ak ten strom niekedy splodí ďalší letorast, to už bude
pomaranč. A ak moc Božia niekedy splodí ďalšiu cirkev, budú to ďalšie
letnice a bude za tým napísaná ďalšia kniha Skutkov – lebo je to cirkev
Božia.
72 Ježiš povedal, „Ja som vinič, vy ste letorasty. Nemôžete sami
zo seba splodiť ovocie, ale ja do toho letorastu umiestňujem Samého
Seba.“ A čo za ovocie to plodí? „Tieto znamenia budú nasledovať tých,
ktorí veria.“

Druhá cirkev povstáva, to tajomné telo Kristovo a bude mať tie
isté znamenia. „Ešte chvíľu a svet ma viac neuvidí; ale vy ma uvidíte:
lebo Ja budem s vami,  dokonca vo vás,  v  každom letoraste,  až  do
konca sveta.“ Ježiš Kristus ten istý včera, dnes i naveky. To je tá cirkev
živého Boha. To je to, kým ona je. To je ten druh svedkov, ktorých On
má.
73 No, cirkev musí tiež učiť krst. Musí byť pokrstená. To bolo to
poverenie. Ježiš to tu povedal v Markovi 16, práve to použijeme, „Ten,
ktorý  verí  a  je  pokrstený.“  Najprv  verte,  potom  buďte  pokrstení  na
odpustenie svojich hriechov a potom prijmete dar Ducha Svätého.

A Duch  Svätý  tiež  zostúpi...  bude  učením cirkvi.  Lebo  Ježiš
povedal v Lukášovi 24:49... Sme práve pri tom, tak sa k tomu aspoň na
chvíľu obráťme, 49. verš. Prečítame 46. a 47. verš. Pozrite sa na verš
49:

A hľa,  ja  posielam zasľúbenie  svojho Otca na vás,  a  vy
buďte (alebo čakajte, to slovo tam znamená „čakajte“) v meste
Jeruzaleme, dokiaľ nebudete odiati do moci z výsosti.

Ak Kristus nedovolil, aby skupina mužov, ktorí s Ním kráčali tri a
pol  roka,  kázala  nejaké  Evanjelium,  nedovolil  im  kázať  žiadne
Evanjelium, až kým nepočkajú na Ducha Svätého, tak cirkev dnes musí
robiť to isté. Čakajte na Ducha Svätého!
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...a On je predo všetkým, a všetko v ňom povstalo a stojí,

a  On  je  hlavou  tela,  cirkvi,  ktorý  je  počiatkom,
prvorodeným z mŕtvych, aby On bol vo všetkom prvý.

Kto je hlavou tejto cirkvi? Ježiš Kristus. Aké je toto kráľovstvo?
Mesiášske  kráľovstvo,  cirkev.  Nie  organizácia,  cirkev.  Tajomné  Telo,
ktorého  je  Kristus  Hlavou.  Ó,  mám  to  rád.  Kráčajúc  v  Duchu,
poslúchajúc Kráľa, blázniví pre tento svet, ale drahí v očiach Božích.
Kráčajúc  v  Duchu  –  neporozumení,  vysmievaní,  zosmiešňovaní.
„Všetci,  ktorí  žijú  zbožne  v  Kristu  Ježišovi,  budú  trpieť
prenasledovanie.“  „Ak prenasledovali  prorokov, ktorí  boli  pred vami a
nazývali Pána domu Belzebubom, o koľko viac budú tak nazývať Jeho
učeníkov?“ Ale vy kráčate v Duchu, obraciate sa chrbtom na veci tohto
sveta, nie ste zviazaní žiadnymi putami. „Ten, ktorého Syn oslobodil, je
skutočne slobodný.“ Amen! To je tá cirkev živého Boha. To je Ten, ktorý
ju zriadil.
49 No,  vidíme v  svedkoch,  v  Skutkoch  1  a  8,  On povedal,  „Vy
budete Mojimi svedkami po tom, ako na vás príde Duch Svätý.“

Čo je tá cirkev? Tajomné telo Kristovo. Kto to zariadil? Sám Pán
Ježiš. Nebolo to založené v Ríme, ani v Anglicku Johnom Wesleym, ani
to  nebolo  založené  Kalvínom,  ani  v  Amerike  (baptistami)  Johnom
Smithom, ani v Kalifornii letničnými. Bolo to zriadené Ježišom Kristom,
Kráľom Mesiášskeho kráľovstva! On to zariadil. On je ten Kráľ. On chce
byť Kráľom. On nám chce panovať. On chce byť Pánom.
50 Ľudia  Ho  vpúšťajú  a  hovoria,  „Ja  Mu  dovolím  byť  Mojím
Spasiteľom,“ ale nedovolia, aby bol ich Pánom. Pán tým má na mysli
„vlastníctvo,  vládnutie.“  „Prídi do môjho srdca, Pane, zachráň ma od
pekla,  ale  nehovor  mi,  čo  mám robiť.“  To  je  postoj ľudí.  To  je  ten
dôvod... Niet divu, že Biblia hovorí, „Všetky stoly sa naplnili zvratkami.“
Viete, čo sú zvratky. „Ako sa pes vracia k svojmu vývratku.“ Ak tieto
organizácie nefungovali na prvýkrát a Boh ich musel vypľuť, keď sa k
nim vrátite, budete z nich znovu zvracať. On povedal, „Chcem, aby ste
boli horúci alebo studení. Ale ste vlažní, preto vás vypľúvam zo svojich
úst.“ Spôsobujete, že Bohu sa obracia žalúdok a On nás vypľúva.
51 Povedzte mi čo i len jednu organizáciu, ktorá kedy padla a nato
povstala. Ukážte mi, kde v histórii sa to stalo. Nejaký človek povstane
so službou, Boh ho požehná. A hneď nato sa otočí, ide s tým medzi ľudí
a urobí z toho organizáciu, a práve tam to zomiera. Prezrite si históriu a
nájdite, či to nebolo vždy tak. Stále sa to opakuje, lebo je to stále duch
antikrista medzi ľuďmi.
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52 Ako  napríklad  Mojžiš  a  ostatní  chceli  niečo,  čo  mohli  urobiť
sami. „Pane, máme tento rok toľko členov.“ Čo za rozdiel to robí, koľko
členov máte? My nehľadáme členov cirkvi; hľadáme členov Kristovho
tela, ktorí  sú narodení do kráľovstva Božieho „nie vôľou človeka, ale
vôľou Božou,“ nie duchom človeka alebo inteligenciou ľudí.

Pavol  povedal,  „Ja  k  vám  nikdy  neprichádzam  s  ľudskou
múdrosťou.  Prichádzam  k  vám  s  Duchom  Božím  a  mocou  Jeho
vzkriesenia,  aby  vaša viera  nespočívala  v  múdrosti  alebo v  slovách
ľudí, ale v moci vzkriesenia Ježiša Krista.“ Takým spôsobom on prišiel.
Nech nám Boh pomôže, aby sme robili to isté.
53 No,  nechceme  stráviť  príliš  veľa  času  na  každom  jednom.
Chcem zistiť, „Čo je posolstvo tejto cirkvi? Čo by mala táto cirkev učiť?
Čo je jej posolstvo?“ To prvé posolstvo, ktoré mi napadne, že táto cirkev
(tajomné telo) bude učiť, je pokánie. Obráťme sa znovu do Lukáša 24,
len na chvíľu. Lukáš, dvadsiata štvrtá kapitola. To prvé, čo má cirkev
robiť, je činiť pokánie, a bude činiť pokánie. No, Ježiš sa chystá odísť,
toto je tá posledná kapitola, keď sa chystá opustiť zem. Lukáš 24:46.
Začnime s 46. veršom:

A povedal im: Tak je napísané, a tak musel Kristus trpieť a
vstať z mŕtvych tretieho dňa,

a  musí  byť  kázané  v  jeho  mene  pokánie  a  odpustenie
hriechov  (ó, chcem, aby to vsiaklo, lebo k niečomu za chvíľu
dôjdem,  „odpustenie  hriechov“)...  medzi  všetkými  národami
počnúc od Jeruzalema.

A vy ste toho svedkami.
54 [Prázdne  miesto  na  páske.  -  pozn.prekl.]  „...trpieť,“  hovoria
Písma. On je Ten, o Kom hovorili proroci. On je Ten, okolo Ktorého sa
točí cela Biblia, všetko je to o Ňom. Istotne by On vedel, čo sa má učiť,
On vedel,  čo má byť vykonané. A On povedal, že činenie pokánia a
odpustenie hriechov musí byť kázané všetkým národom na svedectvo,
počnúc v Jeruzaleme. No, organizácia sa začala v Ríme; organizácia
cirkvi  sa  začala  v  Ríme,  prišla  do  Nemecka  k  Martinovi  Lutherovi,
potom do Anglicka k Wesleymu, potom do Spojených Štátov k Johnovi
Smithovi,  do  Kalifornie,  letniční.  Ale  cirkev  sa  začala  v  Jeruzaleme!
Pokánie k Bohu a krst v Mene Ježiša Krista na odpustenie hriechov sa
začalo v Jeruzaleme a „malo byť...“ „Malo,“ On povedal. On nepovedal,
že to dosiahne. Malo by sa začať, malo by ísť do celého sveta, malo by
byť kázané, ale je toho veľmi málo. Ale to je to, čo On povedal, Jeho
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nasledujú Kráľa toho Mesiášskeho Kráľovstva. Nepotrebujú k tomu ľudí,
ktorí  to  budú  hovoriť.  Oni  sú  slobodne  narodení,  oslobodení  skrze
Ducha, ktorý ich skutočne robí slobodnými. Tieto znamenia ich budú
nasledovať. 
68 Toto Evanjelium bude kázané!

Kto to bude kázať? Boh je schopný vziať nevedomých, Boh je
schopný  vzbudiť  z  kameňov  deti  Abrahámove.  Boh  môže  urobiť
čokoľvek,  čo  chce  urobiť,  On  je  Boh!  A  presne  tak  to  robí.  Keď
prichádza, On nikdy nezavolal Kaifáša. On nikdy nezavolal kňaza. On
nikdy  nezavolal  teológa.  On  vzal  rybárov,  pastierov,  nevedomých  a
neučených.  Biblia  hovorí,  že  „Peter  a  Ján  boli  obaja  nevedomí  a
nevzdelaní“; ale On im bol schopný dať a pôsobiť cez nich kráľovstvo
Božie a zmiasť oči a mysle múdrych a mocných. Oni povedali,  „Oni
videli, že to boli nevzdelaní a nevedomí muži, ale museli si všimnúť aj
to, že boli s Ježišom.“ Prečo? Mali na sebe Jeho Ducha. Oni konali tak,
ako On konal. Robili tie veci, ktoré On robil. To je to, čo On povedal, že
sa stane. Mesiášske kráľovstvo. Ó, ako som rád z týchto vecí! „Tieto
znamenia  budú  nasledovať  tých,  ktorí  veria.“  Istotne,  znamenia  ich
budú nasledovať.
69 No,  ďalšia  vec,  ktorú  táto  cirkev  bude  učiť,  bude  Božské
uzdravenie, posolstvo cirkvi. Práve som to citoval z Matúša 10, kedy On
vyslal  Svoju cirkev.  Poďme teraz  do Matúša 10:1 a za chvíľu  sa to
dozvieme. Sledujte, čo Ježiš povedal, keď poveril Svoju cirkev a začalo
sa to.

A privolajúc si svojich dvanástich učeníkov dal im právo a
moc nad nečistými duchmi, aby ich vyháňali a uzdravovali
každý neduh a každú chorobu. 

To bolo prvé poverenie pre Jeho cirkev.
70 To posledné poverenie bolo,  „Choďte do celého sveta,  kážte
Evanjelium. Ten, ktorý uverí a bude pokrstený...“ Dovoľte mi to citovať
tak, ako by to malo byť, tak, ako je to rozobraté. „Choďte do celého
sveta a ku každému národu a  preukážte  moc Ducha Svätého.  Ten,
ktorý tomu uverí a bude pokrstený, bude spasený, a ten, ktorý to zaprie,
bude odsúdený. Tieto znamenia budú nasledovať tých, ktorí veria: budú
vzkladať ruky na chorých a budú sa mať dobre; budú vyháňať diablov,
budú  hovoriť  novými  jazykmi.  Toto  budú  tie  znamenia,  ktoré  budú
nasledovať.“  Ten  posledný  verš  hovorí,  „A navrátili  sa,  Pán  s  nimi
pracoval, potvrdzujúc Svoje Slovo znameniami, ktoré nasledovali.“ Tak
to bolo s tou prvou cirkvou.
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poverenie, že vaša cirkev má poverenie vziať Evanjelium; a hneď to
prvé je Božské uzdravenie. Čo bola tá prvá vec, ktorú Ježiš povedal
Svojim  učeníkom,  keď  ich  vyslal?  Matúš  10:1,  „Uzdravujte  chorých,
vyháňajte diablov!“ Alfa a Omega, Benjamín a Ruben, prvý a posledný,
On bol ten, ktorý je, ktorý príde, tá Ranná Hviezda, Koreň a Potomok
Dávidov. Haleluja! To je On. Tak veru. „Tieto znamenia budú nasledovať
tých,  ktorí  veria:  V  Mojom  Mene  budú  vyháňať  diablov.“  Len  v
Jeruzaleme? „Do celého sveta a ku každému stvoreniu.“ Či to je Biblia?
Presne to hovorí. To je to posolstvo cirkvi. Celý svet, každé stvorenie,
Evanjelium ku každému, kto verí, tieto znamenia ich budú nasledovať.
65 V  Mojom  Mene  budú  vyháňať  diablov;  budú  hovoriť  s
novými jazykmi;

A vy úbohí Nazaréni, nazývate ich [letničných] „jazykoví“ ľudia.
Ani by ste si s nimi nesadli do zboru. Či to nie je hrozné? Čo potom
budete robiť, keď budete v nebi? Ježiš zomrel hovoriac v jazykoch. Oni
povedali...  On prehovoril  v  inom jazyku.  Istotne  to  urobil.  „Hovoril  v
hebrejčine?“  nie,  nehovoril.  To nie  je  hebrejské písmo.  On hovoril  v
nebeskom jazyku.
66 Keď  Ábel  obetoval  svojho  baránka  na  skale,  keď  ten  malý
baránok zomieral,  on ho udieral po krku.  Predobraz Krista, ďaleko v
záhrade Eden. Ten malý baránok bečal v inom jazyku ako zomieral. Je
to v predobraze – ako bola jeho krvavá vlna mokrá od jeho vlastnej krvi
– to bol predobraz Syna Božieho, ako visí na Golgote, dosekaný na
kusy  s  našimi  hriechmi,  zomierajúc  a  hovoriac  v  inom jazyku,  „Môj
Bože, môj Bože, prečo si ma opustil?“
67 To je to posolstvo cirkvi. „V Mojom Mene budú vyháňať diablov;
budú hovoriť novými jazykmi.“ To je to, čo On povedal. To je posolstvo
cirkvi. To je to, čo On prikázal cirkvi, aby robila, aby vyháňala diablov.

...budú hovoriť novými jazyky, 

Hadov  budú  brať,  a  keby  vypili  niečo  smrťonosné,
neuškodí  im;  na chorých budú vzkladať ruky, a  budú sa
mať dobre.

To je poverenie pre cirkev. To je tá skutočná veriaca cirkev. Či to
učia  metodisti?  Baptisti?  Presbyteriáni?  Katolíci?  Luteráni?  Nazaréni
alebo pútnici  svätosti?  Nie  veru,  oni  to  zapierajú!  Sláva!  Prečo? Sú
zorganizovaní a nedokážu to! Je tam veľa členov, ktorí tomu veria, ale
nemôžu  o  tom  nič  povedať,  lebo  by  boli  vylúčení.  To  je  ten  duch
antikrista,  ktorý  ich  zorganizoval.  Cirkev  živého  Boha  je  slobodne
zrodená z  Ducha Božieho,  nepotrebuje  žiadnu denomináciu,  oni  len
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posolstvo.  To  je  to  posolstvo  cirkvi.  Ukážte  mi  cirkev,  ktorá  to  učí.
Povedzte mi, kde sa to nachádza. Nenájdete to.
55 No, Ježiš je Kráľ (to druhé posolstvo), Ježiš je Kráľ a je navždy
živý. Matúš 28:20. Ježiš je Kráľ a je živý na veky vekov, to je to, čo by
mala cirkev vyučovať. Matúš 28:20:

...učiac ich zachovávať všetko, čokoľvek som vám prikázal.
A hľa, ja som s vami po všetky dni až do skonania sveta.
(Je to tak?)

Židom 13:8, „Ježiš Kristus ten istý včera, dnes i naveky.“ To je to
posolstvo  cirkvi:  činiac  Jeho  skutky,  dokazujúc  Jeho  vzkriesenie  a
dávajúc svedectvo. No, Skutky 5:32, kde vidíme, či to mali alebo nie.
Ako sa obrátime do Skutkov, 5. kapitoly, 32. verša.

A my  sme  jeho  svedkami  v  tých  veciach  i  Svätý  Duch,
ktorého dal  Boh tým,  ktorí  ho  poslúchajú.  (On musí  mať
svedkov.)

56 Ján  14:12,  On  vyučuje  to,  čo  má  cirkev  robiť.  V  Jánovi
14.kapitole  a  v  12.verši,  pozrieme  sa,  čo  to  hovorí.  Ján  14:12,
prečítajme to, aby v tom bolo jasno. V poriadku, Ján 14, 12. verš:

Amen, amen vám hovorím, že ten, kto verí vo mňa, skutky,
ktoré ja činím, bude aj  on činiť,  a ešte aj  väčšie ako tie
bude činiť, lebo ja idem k svojmu Otcovi.

To  je  posolstvo  cirkvi.  „Ježiš  Kristus,  ten  istý  včera,  dnes  i
naveky,“ žijúci v cirkvi, Kráľ cirkvi, vzkriesený z mŕtvych, ten istý včera,
dnes i naveky. Vykonávajúc tie isté skutky, činiac tie isté veci, ktoré robil
Ježiš,  to  je  posolstvo  cirkvi.  Ak  to  cirkev  nevyučuje,  tak  učí  nejakú
falošnú teológiu. To je to, čo jej Ježiš prikázal, aby kázala.
57 Čo iné to bude? Ako budeme vedieť, či títo ľudia... Oni povedia,
„No,  ja  som  veriaci.“  Pozrime  sa  na  to,  čo  bolo  Jeho  posledným
poverením pre Jeho cirkev, pre veriacich, Marek 16. Vezmite Marka, 16.
kapitolu, a zistíme, čo bolo Jeho posledným posolstvom pre cirkev a tak
zistíme,  či  nasledujeme Jeho  poverenie.  Marek  16,  začnime  so  14.
veršom:

Naposledy  sa  ukázal  tým jedonástim  (toto  je  už  po  Jeho
vzkriesení), keď sedeli za stolom,...

Tu je  to  poverenie pre cirkev,  počúvajte  teraz,  toto  posledné
poverenie. Skontrolujeme sa, či sme veriaci alebo či sme v tejto cirkvi
alebo nie.
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Naposledy sa ukázal tým jedonástim, keď sedeli za stolom,
a karhal ich neveru a tvrdosť ich srdca, že neuverili tým,
ktorí ho videli vstalého z mŕtvych.

58 Niekto Ho videl. Niekto sa im snažil o tom povedať, ale oni tomu
neverili. Či to len nie je to isté ako dnes! My vieme, že On žije! Máme
svedectvo  Jeho  Ducha  v  nás.  Vidíme  Jeho  moc,  ako  sa  pohybuje
ponad  publikom  a  desiatkami  tisícov  ľudí,  ako  rozpoznáva  ich
myšlienky a srdcia, presne, ako to robil, keď bol tu. Ako Biblia hovorí,
„To Slovo Božie“; a On je tým Slovom Božím. „Na počiatku bolo Slovo a
to Slovo bolo s Bohom. A to Slovo bolo stvorené z tela a prebývalo
medzi nami.“ „Slovo Božie je ostrejšie a mocnejšie ako dvojsečný meč,
rozdeľuje až do špiku kostí a je rozpoznávateľom myšlienok a úmyslov
srdca.“ Kristus, „Tie skutky, ktoré Ja činím, budete aj vy činiť.“  Videli
sme, ako to robil! Koľkí z vás ste videli, ako to robil? Istotne, vieme, že
On to činí. On tu žije. On je v našich srdciach.
59 Oni tomu neveria. Oni tomu neverili vtedy a neveria tomu ani
dnes. Veria, že zomrel a vybavil to, ale máme tu nejakú historickú vec,
ktorú nejaký človek pred pár rokmi predniesol a založil cirkev, napísal
katechizmus a teraz sa toho držíme. To je pohanské! Tak veru. Nie je
na tom žiadna pravda. Ó, ja nehovorím „pravda,“ ten človek to mohol
vykonať, ten človek mohol byť veľmi úprimný. Ale Boh tak Svoju cirkev
neriadi. On to nikdy nechcel.
60 Keď si žiadali kráľa, Samuel ich zavolal a povedal im, „Mám na
vás otázku. Či som pri vás niekedy zlyhal? Či som niekedy od niekoho z
vás pýtal peniaze? Povedal som vám niekedy niečo v Mene Pánovom,
čo nebolo pravdivé? Boh nechce, aby ste mali kráľa, On chce byť vaším
Kráľom.“

On povedal, „Ó, Samuel, istotne, máš pravdu. Si dobrý prorok.
Nikdy si nám nepovedal nič iné, iba to, čo bola pravda. Nikdy si od nás
nepýtal peniaze. Tie veci sú pravdivé, ale my chceme byť ako tí ostatní.
Jednako chceme kráľa.“

Samuel povedal, „Spôsobí vám to bolesti srdca a problémy. On
vezme vašich synov a dcéry. On ich znečistí a tie veci, ktoré On urobí –
On ich naozaj urobí.“ A On to aj urobil! Ale oni jednako chceli kráľa.
61 Ale tak je to aj dnes. Ó, musíme mať na sebe nalepené nejaké
meno. Musíme povedať ľuďom, keď sa nás opýtajú, „My sme metodisti.
My sme baptisti.“ Len povedzte, že ste  Kresťania! Tak veru. „Podobní
Kristovi.“ Potom, ako On vstal z mŕtvych, oni tomu neverili.
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A povedal im (sledujte to veľké poverenie), Iďte po  (Po akej
rozlohe sveta?) [Zhromaždenie hovorí, „Po celom.“] (Ó, myslel som si,
že to je len Jeruzalem. Niekto povedal, že tieto znamenia išli  len po
Jeruzalem.“) ...celom svete a kážte evanjelium...
62 Koľkí  z  vás  vedia,  čo  to  je  Evanjelium?  Nie  slovo.  Pavol
povedal, „Evanjelium k nám prišlo nielen vo forme slova, ale skrze moc
a manifestáciu Ducha Svätého.“ Evanjelium je moc Božia, aby Slovo
vykonalo to, čo povedalo, že vykoná. „Kážte Evanjelium po celom svete
'Kážte  Evanjelium len  k  bielym ľuďom alebo  len  ku  hnedým,  žltým,
čiernym...?', každému stvoreniu!“ Amen!

Každé stvorenie! Veríte, že to je to, čo to znamená? Videl som,
ako raz Boh zastavil býka. Videl som, ako spôsobil, že sršne neštípali.
Videl  som,  ako vzkriesil  vačicu,  ktorá  celú  noc  ležala  mŕtva.  Každé
stvorenie! Evanjelium bude účinné pri čomkoľvek, o čo prosíte.

Poviete, „To nie je pravda, brat Branham.“ Nie, je to pravda!
63 Ježiš povedal tomu stromu, „Buď prekliaty, nech odteraz z teba
neje  žiaden človek,“  a  Evanjelium bolo kázané tomu stromu.  Amen!
Cítim  sa  teraz  nábožne.  Každému  stvoreniu!  Amen.  Kážte  čomu?
Každému stvoreniu. Ó, keby sme len mali na tieto veci dostatok času.
Teraz:

Ten, kto uverí a pokrstí sa, bude spasený („Ó, ja verím a som
pokrstený.“ V poriadku, to je dobré); Ten, kto uverí a pokrstí
sa, bude spasený;... a kto neuverí, bude odsúdený.

„Ó, som rád, že som veriaci.“ Počkaj chvíľu!

A  (slovo „a“  je  spojka,  ktorá  spája  vety  dohromady),  a tieto
znamenia (Ó, bol som v tom, že neveríte v znamenia. To sú
Ježišove  vlastné  slová,  hádajte  sa  o  tom  s  Ním),  tieto
znamenia budú (nie „možno áno, niekedy budú“),  oni budú
nasledovať tých, ktorí veria.

No, zistíme, či veríte alebo nie, zistíme, či vaša organizácia verí
alebo nie. Oni môžu povedať, že veria. Ježiš povedal, „Tieto znamenia
budú nasledovať tých, ktorí veria.“ No, oni tie znamenia zapierajú.

...tieto  znamenia  budú  nasledovať  tých,  ktorí  veria
(koľkých?): V Mojom Mene budú vyháňať démonov;...

64 A vy,  ktorí  neveríte  v  Božské  uzdravenie,  vy,  cirkvi  (Toto  je
nahrávané na páske, rozumiete tomu; ja nehovorím vždy len ku vám,
bude to počuť ešte niekto iný.) tvrdíte, že veríte v Boha a veríte v to


